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“I MI RADIMO U 
ZDRAVSTVU!”
Djelatnici Specijalne 
bolnice Krapinske Toplice 
pridružili se prosvjedu 
radnika u zdravstvenim 
ustanovama

STK ZAGOREC IZ 
KRAPINE STVARA 
PRVAKE
ZAPAMTITE IH: Sara Rivetti, 
Stella Presečki i braća 
Posilović ubrzo će puniti 
sve sportske rubrike 

POČELA GRADNJA 
ZAMJENSKIH 
KUĆA U G. STUBICI
BAČIĆ: Nedostaje 
izvođača. Samo Fond 
solidarnosti u ovom 
trenutku okupirao je 
200 tvrtki

IZMULJIVANJE TRAKOŠĆANSKOG JEZERA

HRVATSKE VODE OBEĆALE: 
Sve će se završiti do kraja 
ove godine, ide novi natječaj
“Novi postupak javne nabave uzet će u obzir stvarno stanje na 
terenu, predvidjet će se tehnologija koja će tome biti usklađena”

EKSKLUZIVNO!
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Nezadovoljni radni-
ci bolnica diljem 
Hrvatske izašli su 
na mirne prosvje-

de kako bi skrenuli pozornost 
javnosti na niske plaće i teške 
uvjete rada. Prosvjedu su pri-
ključili i djelatnici Specijalne 
bolnice za medicinsku rehabi-
litaciju Krapinske Toplice koji 
su se u velikom broju u četvr-
tak okupili ispred bolnice.

Potaknuti iskustvom pro-
svjeda liječnika s početka go-
dine, zdravstveni i ne zdrav-
stveni djelatnici bolnice 
odlučili su izaći u mirni pro-
svjed, a ispred okupljenih ne-
zadovoljnih radnika govorio je 
predsjednik Radničkog vijeća 
SBKT-a i član Upravnog vijeća, 
Miljenko Cesarec.  

– Javnost ne zna da je u na-
šoj bolnici za ožujak jednom 
liječniku isplaćena plaća od 
4000 eura neto. Javnost ne zna 
da naše pralje rublja dnevno 
operu jednu tonu prljavog ru-
blja, a to nije hotelsko rublje 
već je ono uprljano svim mo-
gućim izlučevinama ljudskog 
tijela. Rade u teškim uvjetima, 
u prostoru u kojem ne može-
te razgovarati od buke stroje-

va, gdje su temperature i do 37 
stupnjeva Celzijusa – započeo 
je govor Cesarec.

amerikanizacija
Javnost je u većini svjesna 
kako je stanje u zdravstvu da-
leko od idealnog, no na pro-
svjedu su dodatno istaknuli 
koliko je situacija ozbiljna.  

– Selektivno priznavanje 
jedne struke je negiranje eu-
ropske tradicije javnog prego-
varanja, društvenog dijaloga. 
Postoji opasnost da izdvaja-
njem liječnika iz dijaloga su-
stav koji se urušava već 
desetljećima, a koji 
je ostavština veli-
kog hrvatskog li-
ječnika Andri-
je Štampara, u 
kojem pacijen-
ti iz mjeseca u 
mjesec imaju 
sve manje prava, 
manje mogu kon-

“Plenki, naši radnici ne mogu svojoj 
djeci pružiti dostojanstven život”

 » djelatnici sb krapinske toplice pridružili se prosvjedu radnika u zdravstvenim ustanovama

zumirati zdravstvene usluge 
ustanova poput naše. Izvršni 
organ vlade RH, a to je HZZO 
samo jednostrano određuje 
cijene, a koje su realno jedna 
trećina sustava, odnosno naši 
radnici rade po cjeniku koji je 
jedna trećina. To Vlada zna, 
ali javnost ne. Obavještavam 
da se namjerno i planski radi 
na urušavanju sustava, radi 
se na amerikanizaciji zdrav-
stva u Hrvatskoj – poručio je 
Cesarec te iskoristio priliku 
podsjeti kako se u doba ko-
munizma “govorilo o tri gos-

pona”, velečasnom, fiš-
kalu i doktoru:

– U privatnom 
zdravstvenom su-
stavu nemamo 
pacijenta, već 
klijenta. Nema 
gospodina dok-
tora već liječni-

ka koji doprinosi 
prihod, odnosno 

Nikola Turin
info@kajkavsjekronike.hr.hr

“
Radi se na privatizaciji 
zdravstva, a u interesu građana 
je očuvanje javnog sustava, 
jer građani neće moći platiti 
privatne usluge”
MILJENKO CESAREC - predsjednik Radničkog vijeća

Prosvjed je predvodio predsjednik Radničkog vijeća Specijalne bolnice Miljenko Cesarec
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dobar je dokle donosi zaradu 
vlasnicima, a kad nije, onda 
nije bitan. U interesu građana 
RH je očuvanje javnog zdrav-
stvenog sustava, jer u protiv-
nom građani neće moći platiti 
privatne usluge. Liječit će nas 
oni s viskom i preko telefona 

–  opisao je situaciju Cesarec.

Nisu samo trenutne plaće 
problem, već i mirovine jer će 
biti još manje.  

– Ono što i sindikalisti pre-
šućuju je da, kad odemo u mi-
rovinu, primat ćemo samo 
40 posto plaće. To premije-
ra Plenkovića i resornog mi-
nistra ne zanima, doduše oni 

imaju fantastičan 
apetit, to se vidi, 
stoga ih s ovog 
mjesta molim 
da povedu bri-
gu o sustavu 
u kojem rade 
spremačice, ko-
nobari koji ima-
ju manje plaće 
od njihovih kolega 
iz seoskih birtija, ku-
hari u provincijskim resto-
ranima. Naši radnici sa zavr-
šenom srednjoj školom imaju 
neto plaću 800 eura, kolegi-
ce iz administracije imaju 
istu tu plaću nakon 30 godi-
na radnog staža. Ne može se 
dogoditi da spremačice ima-
ju plaću od 600 eura. To je 
suprotno Ustavu, jer plaća 
mora omogućavati dostojan-
stven život, a naši djelatni-
ci ne mogu omogućiti svojoj 
djeci mlijeko za doručak – za-
ključio je Cesarec.

godine rada
Nezadovoljna situacijom s pla-
ćom je i spremačica Višnja Be-
lina koja, kako kaže, iako nije 
medicinskog zanimanja, obav-
lja posao pomoćnog medicin-
skog osoblja.  

– Ministar ni ne zna koje 
poslove sve radimo, od pres-
vlačenja kreveta do dodira s 

fekalijama, zapravo 
obavljamo posao 

pomoćnog medi-
cinskog osoblja, 
a za to ne pri-
mamo nikakve 
naknade. Ra-
dim 28 godina 

i to svaki “sve-
tak i petak” i sada 

kad mi je već kičma 
otišla, prisiljena sam 

ostati tu. Zato smo izašli 
da damo svoje negodovanje i 
nadam se da će nas netko ćuti 

– poručila je Belina te nadoda-
la kako je prije krize 2008. go-
dina dobivala veću plaću:  

– Kada je počela kriza, od-
nosno kada je tadašnji premi-
jer Sanader pobjegao, krenulo 
je sve na dolje. Imali smo kroz 
godine neka povećanja koja su 
zapravo ništa, tako nakon po-
sljednjeg od pet posto imamo 
koeficijent od 0.63, a tražimo 
barem 0.70 – istaknula je Viš-
nja koja, kako sama kaže, do-
sadašnja povećanja na neto 
plaći od 600 eura ne vidi. n

“
Radimo sve, od presvlačenja 
kreveta do dodira s fekalijama, 
zapravo obavljamo posao 
pomoćnog medicinskog 
osoblja. Ministar to ne zna”
VIŠNJA BELINA - spremačica
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Gornju Stubicu je u sri-
jedu posjetio ministar 
prostornoga uređenja, 
graditeljstva i držav-

ne imovine te potpredsjednik 
Vlade RH Branko Bačić kako 
bi otvorio prva gradilišta za-
mjenskih obiteljskih kuća na 
području općine. 

Radi se o zamjenskim 
stambenim objektima koji će 
zamijeniti one oštećene u po-
tresu, a ministar je posjetio 
tri lokacije u naselju Slani Po-
tok koje je, kako je rekao na-
čelnik Gornje Stubice Jasmin 
Krizmanić, u potresima naj-
više stradalo.

297 oštećenih kuća 
- U ovom naselju sada se gra-
de četiri obiteljske kuće od 
ukupno pet koliko će ih biti 
izgrađeno, a imamo i veći broj 
konstrukcijskih obnovi. Dra-
go mi je da smo nakon tri go-
dine svjedoci početka izgrad-
nje novih obiteljskih kuća, 
te bi ovom prilikom zahva-
lio Vladi, ministru i županu 
na tome. Nije bilo lako, ali 
vjerovali smo da će do toga 
doći i mogu sada reći da mi 
je na neki način srce ispu-
njeno. Zadovoljan sam i na-
dam se da ćemo do kraja go-
dine već moći ući u te objekte 
- poručio je načelnik Krizma-

nić i dodao da je na području 
Gornje Stubice stradalo uku-
pno 297 kuća koje su pretr-
pjele neki stupanj oštećenja, 
od kojih je oko 60 zahvaće-
no ozbiljnijom konstrukcij-
skom obnovom. 

Ministar Bačić je rekao kako 
razumije nezadovoljstvo građa-
na vremenom koje je prošlo od 
potresa do početka gradnje no-
vih kuća, no dodao je postupak 
konačno kreće i od sada će se 
razvijati dobrim tempom.

- Ugovoreno je šest kuća s 
čijom izgradnjom sada kreće-
mo, a uskoro ćemo i sedmu lo-
kaciju ugovoriti. Također, ono 
što sam rekao i prilikom za-
dnjeg posjeta, do kraja godi-
ne će sve zamjenske kuće na 
području Krapinsko - zagor-
ske županije biti, ili dovrše-
ne, ili u izgradnju. Isto tako, 
kao što smo rekli, sve objek-
te koje treba rušiti, ćemo sru-
šiti. Poslovi su ugovoreni, neki 
su objekti već srušeni, a istim 

“Samo na Fond solidarnosti 
otpada 200 izvođača radova”

 » ministar bačić u gornjoj stubici otvorio prva gradilišta zamjenskih obiteljskih kuća, ali i ukazao na 
veliki problem nedostatka tvrtki koje bi radile na obnovi 

Na području Krapinsko - zagorske županije provode se ukupno 152 projekta koja se financiraju iz Fonda, a njihova je 
ukupna vrijednost oko 115 milijuna eura. Osigurati dovoljno radne snage najveći je izazov

tempom nastavljamo i dalje - 
rekao je ministar i dodao da se 
nastavlja i sa svim drugim vr-
stama obnove. 

Također, podsjetio je Ba-
čić i da se na području župani-
je provode ukupno 152 projek-
ta koja se financiraju iz Fonda 
solidarnosti, a njihova je uku-
pna vrijednost oko 115 miliju-
na eura. Potom se dotaknuo i 
problema s izvođačima radova. 

- Događa nam se da nam u 
posljednje vrijeme brojne jav-
ne nabave ne prolaze. Ili se nit-
ko ne javi ili iznos ponuđenih 
radova značajno prelazi pro-
jektantske i troškovničke cije-
ne i onda moramo prolongira-
ti i ići u novu nabavu. Najveći 
nam je izazov osigurati dovolj-
no građevinske operative i rad-
nika da obnovimo i izgradimo 
sve ono što planiramo. Samo 
Fond solidarnosti nam je u 
ovom trenutku okupirao pre-
ko 200 izvođača i 10.000 radni-
ka i to dovoljno govori o tome 

koliko je gradilišta u ovom tre-
nutku aktivno - rekao je mini-
star i ovim putem pozvao izvo-
đače da jave na javne nabave.

sretan dan
Župan Željko Kolar rekao 

je kako je svjestan da se poče-
tak izgradnje odužio na pune 
tri godine, no da je ovo ipak 
sretan dan. 

- Najbitnije od svega je da 
su ljudi, koji su sada u zamjen-
skim prostorima, konačno do-
čekali početak izgradnje njiho-
vih zamjenskih kuća u koje će 
se u kratkom roku i useliti - na-
javio je župan i dodao da će se 
držati dogovorenog roka. 
Podsjetimo, dogovor je bio da 
će do kraja svibnja biti sruše-
ne sve 34 kuće na području žu-
panije, dok ih je za sada sruše-
no 16. Drugi dio dogovora je da 
će se krenuti s izgradnjom svih 
zamjenskih kuća.
- Načelno, nadamo se da će 
do kraja jeseni sljedeće godi-
ne svi ljudi useliti u svoje nove 
domove. Ovo danas je olakša-
nje za one koji čekaju, jer sada 
vide da je krenula gradnja pr-
vih šest kuća na području žu-
panije i to im daje do znanja 
da smo ušli u proces koji je 
nezaustavljiv i da će i oni do-
čekati taj dan - poručio je žu-
pan i dodao da je na područ-
ju cijele županije otvoreno 74 
gradilišta koja se tiču obno-
ve infrastrukture ili objekata 
od potresa n

Branko Bačić

Jasmin Krizmanić

Željko Kolar

Vanja Hozmec
info@kajkavsjekronike.hr.hr

Mještani Slanog Potoka
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Rokovi za završetak izmuljivanja 
Trakošćanskog jezera već su tri puta 
produživani, a radovi nisu ni blizu kraja
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 » u srijedu je istekao rok za završetak izmuljivanja trakošćanskog jezera, investitor najavio novi natječaj

EKSKLUZIVA:

HRVATSKE VODE:
Sve će se završiti 

do kraja ove godine
Zbog velikog ulaganja u pripremne radove za samo izvršavanje projekta, nužno ga je izvršiti do kraja i ukloniti veće 
količine sediment,a kako bi se dobilo dugoročno dobro stanje samog jezera

Ovog tjedna, točnije 
u srijedu, istekao je 
rok za završetak ra-
dova na izmuljiva-

nju jezera Trakošćan, suklad-
no IV. Dodatku ugovoru s izvo-
đačem radova, tvrtkom Bager-
kop-Roberto d.o.o.

Kako radovi na izmuljiva-
nju i uređenju hrvatskog turi-
stičkog bisera ni nakon tri pro-
duživanja roka i dalje nisu ni 
blizu završetka, poslali smo 
upit Hrvatskim vodama, koji 
je daljnji plan. Hoće li se po-
novno produživati ugovor s 
Bagerkop - Robertom? Ako ne, 
hoće li ići novi natječaj? Kad 
će se raspisati? I ono najbitnije, 
kada se planira završetak pro-
jekta izmuljivanja jezera? 

objektivni problemi
Evo što su nam odgovorili: 

- Tvrtka Bagerkop Rober-
to d.o.o., sukladno provede-

đenja samog sedimenta, osim 
o vremenskim uvjetima, uve-
like ovisi i o radovima na ovim 
sporednim stavkama. Radovi 
nisu obustavljeni i izvode se 
dinamikom prema uvjetima 
na terenu. Izvođač ima nalog 
i obavezu izvođenja radova te 
se ona opravdava ili osporava 
kroz izvješća stručnog nadzo-
ra na projektu. Smanjena dina-
mika na samoj stavci vađenja 
sedimenta u korelaciji je s vre-
menskim prilikama i nužno-
sti održavanja pristupnih pu-
teva u jezeru i šumskog puta 
kojim se sediment odvozi na 
privremenu deponiju - ističu 
iz Hrvatskih voda te ističu da 
ukupna vrijednost Ugovora o 
radovima na čišćenju akumu-

lacijskog jezera Trako-
šćan od nataloženog 
sedimenta sa svim 
dodatcima iznosi 
2,52 milijuna eura, 
odnosno 18,99 
milijuna kuna. 
Podsjetimo, iznos 
osnovnog ugovora 
je na ovaj spome-
nuti iznos, zbog do-
datnih radova porastao 
za nekih 30 posto što je, na-
glašavaju iz Hrvatskih voda, u 
zakonskim okvirima, prema 
kojima su radovi i ugovoreni. 

adekvatna tehnologija
A konačno su i odgovorili ne-
što konkretno te dali novi rok 
za završetak radova: 

- Nakon iste-
ka ovog ugovo-

ra planirano je 
p r o v o đ e n j e 
novog otvore-
nog postupka 
javne nabave,  
koji će uzeti u 
obzir stvarno 

stanje na tere-
nu i do sada izve-

dene radove. Zbog 
velikog ulaganja u pri-

premne radove za samo izvr-
šavanje projekta, nužno je pro-
jekt izvršiti do kraja i ukloniti 
veće količine sedimenta kako 
bi se dobilo dugoročno dobro 
stanje voda samog jezera. No-
vim ugovorom predvidjet će se 
tehnologija koja će biti uskla-
đena sa stanjem i uvjetima na 
terenu kako bi se projekt mo-
gao završiti do kraja godine. S 
obzirom na to da je riječ o ra-
dovima koji se proteklih više 
desetljeća na jezeru nisu izvo-
dili te da je riječ o turistički 
atraktivnoj lokaciji, molimo 
za razumijevanje i suradnju 
građane, upravu dvorca, kao i 
medije, kako bi se projekt do 
kraja godine uspješno završio - 
zaključuju iz Hrvatskih voda n

noj javnoj nabavi je izvođač 
na radovima čišćenja jezera 
Trakošćan te ima važeći ugo-
vor s Hrvatskih vodama do 3. 
svibnja 2023. godine, uz mo-
gućnost produžetka opravda-
nih dana prema očitovanju 
stručnog nadzora na projektu,  
zbog okolnosti na koje izvođač 
nije mogao utjecati u protekla 
dva mjeseca, od kada je važeći 
zadnji dodatak ugovora (kiša, 
dotoci više potoka u jezero i 
vrijeme potrebno za prosuši-
vanje jezera nakon kišnog raz-
doblja). Izvedeni su svi pripre-
mni radovi kako je i ugovoreno, 
no zbog specifičnosti terena i 
tehnologije izvođenja rado-
va, potrebno je stalno održa-
vanje pristupnih puteva kroz 
jezero kao i šumskog puta 
i deponije koji su izvedeni 
kroz pripremne radove. Zbog 
ograničenosti prostora i uvje-
ta na gradilištu, dinamika va-

“
Novi postupak javne nabave 
će uzeti u obzir stvarno stanje 
na terenu i do sada izvedene 
radove. Novim ugovorom 
predvidjet će se tehnologija 
koja će biti usklađena sa   

 stanjem i uvjetima na terenu”
   HRVATSKE VODE
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Premijer Andrej Plen-
ković najavio je pove-
ćanje plaća i rastere-
ćenje građana, a u pr-

vom redu tu se govori o uki-
danju prireza, no nisu svi za-
dovoljni ovom odlukom Vla-
de i već stižu prve kritike. Sto-
ga se tijekom posjeta gradili-
štima kuća pogođenih u po-
tresu, potpredsjednik Vlade 
i ministar graditeljstva Bran-
ko Bačić osvrnuo na ovo go-
ruće pitanje, koje ima po-
tencijal zahvatiti veliku veći-
nu građana RH.

– Naš je stav kako se tre-
ba doista krenuti u poreznu 
reformu koja bi omogući-
la podizanje plaća, prije sve-
ga našim sugrađanima čija su 
primanja najniža. To je najav-
ljeno te se u ovom trenutku 
na razini ministarstva provo-

“Računamo da ne smanjimo 
prihode gradova i općina”

 » potpredsjednik vlade branko bačić osvrnuo se na najavljenu poreznu reformu i ukidanje prireza 
jedinicama lokalne samouprave

Prema izvješću, prošle godine su jedinice lokalne i regionalne samouprave zabilježile suficit od tri milijarde kuna do 
kojeg je došlo zbog povećanja prihoda od poreza na dohodak

di analiza na koji način omo-
gućiti podizanje plaća. Model 
u kojem bi povećavali osobni 
odbitak ne bi polučio rezultate 
zbog toga što je veliki broj na-
ših sugrađana oslobođen po-
reza na dohodak, pa se zbog 
toga razmatraju mogućnosti 
ulaska u rekonstrukciju pla-
ćanja mirovinskog osiguranja 
– pojasnio je ministar Bačić te 
naglasio kako to ne bi dovelo 
do smanjenja mirovina građa-
na i još jednom podcrtao kako 
je šesta porezna reforma s ko-
jom bi se trebale povećati pla-
će ispred nas.

Na novinarska pitanja o 
protivljenju lokalne samou-
prave reformi, ministar Ba-
čić istaknuo je prošlogo-
dišnji suficit.

– Vodi se računa o tome 
da se ne smanje prihodi lo-
kalne samouprave, iako tre-
ba reći kako su prema izvje-
šću, prošle godine su jedinice 
lokalne i regionalne samou-
prave zabilježile suficit od tri 
milijarde kuna, a taj suficit je 
došao zato što su se poveća-
li prihodi od poreza na doho-
dak. No kažem, još ništa nije 

Branko Bačić

Željko Kolar

Nikola Turin
info@kajkavsjekronike.hr.hr

definitivno odlučeno – poru-
čio je ministar Bačić.  

Svjestan te činjenice je i 
župan Željko Kolar te je zbog 
toga ovim putem skrenuo 
pozornost na potrebe lokal-
ne samouprave.
– Potpredsjednik Vlade i ja 
se slažemo, da se ne slaže-
mo oko ovog pitanja. Teš-
ko je komentirati samu od-
luku jer ju još nismo vidjeli, 
ali namjeru Vlade pohvalju-
jemo. Apeliram na Vladu da 
ne dira u proračune lokal-
ne i regionalne samouprave 
zato što smo planirali odre-
đene projekte u razdoblju 
2024. – 2025. u projekcijama 
proračuna. Moramo osigurati 
dio vlastitih sredstava, a sva-
ko dodatno zadiranje u naša 
izvorna sredstva bi nam stva-
ralo problem u provedbi pro-
jekta. Vjerujem kako je Vla-
da toga svjesna i da do takvih 
zahvata neće dogoditi – za-
ključio je župan Kolar. n“

Apeliram da se ne dira u 
proračune lokalne i regionalne 
samouprave jer smo već 
isplanirali određene projekte u 
projekcijama proračuna”
ŽELJKO KOLAR - krapinsko-zagorski župam
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Od 1. svibnja je posku-
pjela cestarina na Au-
tocesti Zagreb-Ma-
celj. Može se reći i da 

je zapravo gotovo s povlašte-
nom cijenom koja je bila zbog 
‘oduzimanja’ dijela magistrale 
za izgradnju autoceste. Naime, 
budući da je konačno u pro-
met puštena nova spojna ce-
sta Krapina - Zabok, alterna-
tiva je ponovno ovdje.

Od Zaprešića do Mokrica, 
kad govorimo o osobnim auto-
mobilima, tako sada umjesto 
dosadašnjih 1,60 eura, morate 
plaćati 1,70 eura, od Zaprešića 
do Sv. Križa Začretja nova ci-
jena je 3,00 eura (bila je 2,80 

eura), do Krapine je cijena 
umjesto dosadašnjih 3,20 po-
većana na 3,50 eura, od Zapre-
šića do Đurmanca vozit ćete se 
za 4,40 umjesto dosadašnjih 
4,10 eura, a puna dionica au-
toceste, od Zaprešića do izla-
za Trakošćan sada košta 6,70 
eura (bila je 6,40 eura).

Na službenoj stranici AZM-
a također je istaknuto nekoli-
ko obavijesti o radovima i re-
gulaciji prometa:

izlaz začretje
- U periodu od 2. svibnja do 
30. lipnja 2023. godine izvo-
dit će se radovi obnove mo-
sta u čvoru Sveti Križ Začretje 

Poskupjela cestarina na 
Autocesti Zagreb - Macelj

 » puštanjem u promet spojne ceste zabok - krapina, zagorci ponovno imaju cestovnu alternativu

Na službenim stranicama AZM-a također su objavljene informacije o brojnim radovima na spomenutoj dionici od 
kojih će neki trajati i do sredine srpnja, a promet će se, u skladu s tim, odvijati uz regulacije

(izlaz sa autoceste iz smjera 
Zagreb). Tijekom radova pri-
padajuća rampa čvora bit će 
zatvorena za sav promet, od-
nosno vozila iz smjera Zagreb 
neće moći napustiti autoce-
stu u čvoru Sveti Križ Začre-
tje. Promet će se preusmje-
riti na državni cestu DC 307 
(od čvora Zabok) i državnu ce-
stu DC1 do Sveti Križ Začretje. 
Vezano uz radove na dionici 
Zaprešić – Sveti Križ Začre-
tje od 2. svibnja - 30. lipnja 
2023., obavještavamo kori-
snike Karte 40 da je za vrije-
me odvijanja radova povrat 
sredstava za eventualno ne-
iskorištene prolaze moguće 

izvršiti po isteku valjanosti 
Karte 40 dok je povrat sred-
stava za eventualno neisko-
rištene prolaze po završetku 
radova moguće ostvariti kod 
iduće nadopune Karte 40 na 
prodajnom mjestu na naplati 
Zaprešić, ili na IBAN korisni-
ka ukoliko se kartica nadopu-
njuje na liniji kod blagajnika. 
Povrat se ostvaruje na teme-
lju Obrasca dobivenog kod 
blagajnika ili preuzetog niže. 
Obrazac je moguće ostaviti 
kod blagajnika prilikom slje-
dećeg prolaza ili dostaviti na 
email: office@azm.hr - ističu 
iz AZM-a te nastavljaju s oba-
vijestima o radovima.

radovi u tunelima
- U periodu od 2. svibnja do 15. 
srpnja 2023. godine izvodit će 
se radovi obnove pokosa usje-
ka od km 2+650 do km 2+550 
(smjer Macelj). Tijekom rado-
va promet će se u zoni radova 
odvijati preticajnim promet-
nim trakom u skladu s postav-
ljenom privremenom regulaci-
jom prometa. U periodu od 25. 
travnja do 1. lipnja 2023. godi-
ne izvodit će se radovi obnove 
središnjeg stupa nadvožnjaka 
u čvoru Zabok u km 35+600. 
Tijekom radova promet će se 
u zoni radova odvijati voznim 
prometnim trakom u skladu s 
postavljenom privremenom 
regulacijom prometa. Do 10. 

lipnja 2023. godine izvodit će 
se radovi obnove mosta preko 
LK Donja Bistra II (smjer Za-
greb) u km 45+600. Tijekom 
radova promet će se odvija-
ti dvosmjerno suprotnim kol-
nikom od km 48+200 do km 
45+000 u skladu s postavlje-
nom privremenom regulaci-
jom prometa. Zbog obavljanja 
radova redovnog održavanja u 
tunelima bit će zatvorena au-
tocesta između čvorova Kra-
pina i Trakošćan u oba smje-
ra od 20 sati do 5 sati sljedeće 
dane: s 3. na 4. svibnja, s 4. na 
5. svibnja, s 9. na 10., zatim s 
10. na 11. svibnja, potom s 11. 
na 12. svibnja, s 16. na 17. svib-
nja te s 17. na 18. svibnja. Vozi-
la će se preusmjeriti u smjeru 
Maclja na čvor Krapina – D1 – 
čvor Trakošćan, a u smjeru Za-
greba na čvor Trakošćan – D1 
– čvor Krapina - poručuju iz 
AZM-a. (kk) n

Gotovo je s 
povlaštenom 
cijenom koja 
je bila zbog 
‘oduzimanja’ 
dijela magistrale 
za izgradnju 
autoceste
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Marko Vešligaj Na ambulanti Doma 
zdravlja u Pregradi, 
u sklopu koje, izme-
đu ostalog, djeluje i 

ispostava Hitne pomoći, pro-
vode se radovi na energetskoj 
obnovi nakon koje će zgrada 
postati mnogo učinkovitija, a 
što je bilo prijeko potrebno.

Ravnateljica Doma zdravlja 
Krapinsko - zagorske župani-
je Nada Dogan rekla je da je 
izvođač uveden u posao još 4. 
travnja, a potom otkrila i što 
će se sve raditi.

nova stolarija
- Vrijednost investicije je oko 
78.000 eura, a ide se u zamje-
nu kompletne stolarije koja 
je dotrajala. Rok za izvođe-
nje radova je inače tri mjese-
ca, no mi vjerujemo da će već 
tijekom lipnja cijela ova priča 
završiti. Imamo najavu da će 
izvođač, koji je iz Novog Maro-
fa, već do sredine svibnja zapo-
četi s izmjenom stolarije - rekla 
je Dogan, pa iskoristila priliku 
i dodala da je nedavno za bio-
kemijski laboratorij u Pregra-
di nabavljen i novi biokemijski 

analizator, a vrijednost te inve-
sticije je oko 200.000 kuna. 

Pregradski gradonačel-
nik Marko Vešligaj istaknuo je 
kako uvijek raduju najave no-
vih ulaganja u gradu od strane 
Županije i Doma zdravlja.

- Oko našeg Doma zdravlja 
je posljednjih nekoliko godina 
uistinu mnogo napravljeno. 
Od novog parkinga, rasvjete, 
novih stepenica krovišta i slič-
no, a ova energetska obnova je 
samo nastavak i nešto što je de-
finitivno potrebno zgradi - ka-
zao je Vešligaj.

Uz usluge koje su trenutno 
dostupne građanima Pregrade 
u spomenutom objektu, grado-
načelnik je rekao da se nada da 
će ih ubuduće biti još i više.

- Pregrada je grad koji se 
dobro razvija, u kojeg se do-
seljava puno mladih obitelji, a 
već duže vrijeme razgovaramo i 
o tome da se ovdje osnuje i pe-

“Nadam se da ćemo uskoro 
ovdje otvoriti i pedijatriju”

 » zgrada pregradskog doma zdravlja uskoro će biti potpuno energetski obnovljena, u tijeku radovi vrijedni 78.000 eura

Uz ovu najnoviju investiciju, ravnateljica Doma zdravlja KZŽ izvijestila je da je za pregradski 
biokemijski laboratorij nedavno nabavljen i novi analizator vrijedan 200.000 kuna

Vanja Hozmec
info@kajkavskekronike.hr

dijatrijska ambulanta i nadam 
se da će se to realizirati. Radu-
je me i to da, osim ulaganja u 
primarnu zdravstvenu skrb, je 
Pregrada i obrazovni centar za 
zdravstvo u županiji. Uz sred-
nju školu za sestrinstvo i fizi-
oterapiju, djeluje i dislocira-
ni studij sestrinstva Fakulteta 
dentalne medicine i zdravstva 
iz Osijeka i da smo već u za-
vršnoj fazi s procjenom, a na-
kon toga vjerujem i otkupom 
zgrade tvornice ‘EMCA’ kako bi 
tamo napravili Centar izvrsno-
sti za zdravstvo za cijelu župa-
niju - dodao je gradonačelnik. 

Župan Željko Kolar rekao 
je da je ovaj obilazak Doma 
zdravlja u Pregradi, samo na-
stavak najavljenog ulaganja Žu-
panije u zdravstvene ustanove 
i zdravstveni sustav.
- Činjenica je da, kako se ra-
zvijaju gospodarstvo i institu-
cije u Pregradi, a što je vidljivo 

pri dolasku u grad, će biti po-
trebne nove usluge u samom 
Domu zdravlja i kontinuirano 
ulaganje. Imamo sjajne liječ-
nike, sjajne medicinske sestre, 
no moramo to pratiti ulaga-
njem u novu aparaturu da sve 
uskladimo, a kako bi na kraju 
bili zadovoljni i djelatnici i pa-
cijenti - poručio je Kolar.

važan sastanak
Najavio je župan i sastanak sa 
Stručnim i Upravnim vijećem 
Doma zdravlja koji će se odr-
žati u narednih mjesec dana, 
a na kojem će se raspravljati 
o mjerama kojima će Župani-
ja pokušati privući liječnike da 
dođu raditi upravo u primarnu 
zdravstvenu zaštitu. 

- Još uvijek čekamo pravil-
nik ministra da nakon novog 
zakona vidimo kako su reguli-
rani koeficijenti plaća doktora 
u primarnoj zdravstvenoj za-
štiti u domovima zdravlja, da 
vidimo kako je s plaćama dok-
tora koji stažiraju, no mi smo 
okvirno dogovorili set mjera 
kako bi doktore privukli u to 
područje. Kada to prođemo s 
našim Stručnim vijećem, ići 
ćemo i pred Upravno, a potom 
ćemo sve prezentirati javnosti 
- najavio je župan Kolar. n“

Imamo sjajne liječnike, sjajne 
medicinske sestre, no moramo 
to pratiti ulaganjem u novu 
aparaturu  kako bi bili zadovoljni 
i djelatnici i pacijenti”
ŽELJKO KOLAR - krapinsko-zagorski župam

Nada Dogan

Željko Kolar
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 » održan kolegij ravnatelja osnovnih i srednjih škola

U Srednjoj školi “Arbo-
retum Opeka“ Marčan 
održan je redovni kole-

gij ravnatelja osnovnih i sred-
njih škola na kojem se ra-
spravljalo o kampanji za upis 
učenika u prvi razred sred-
njih škola u školskoj godi-
ni 2023./2024., o vaučerima 
za obrazovanje nezaposlenih 
i zaposlenih osoba, kratkim 
lancima opskrbe te mental-
nom zdravlju. Ujedno, pred-
stavljen je Regionalni centar 
kompetentnosti u poljopri-
vredi, najavljena je ovogodiš-
nja Maturantika, a najavljena 
je i podjela dronova svim žu-
panijskim školama.  

Kolegij je vodio župan An-
đelko Stričak koji je naglasio 
kako je posljednjih godina sve 
više naglašena ideja o potrebi 
razvoja domaćeg prehrambe-
nog sektora odnosno lokalne 
proizvodnje hrane.  

- Od malih je nogu potreb-
no poticati učenike da vrednu-
ju postignuća svojih sugrađa-
na, a pogotovo kada govorimo 
o poljoprivrednoj proizvodnji 

koja je vrlo zahtjevna. Naši 
vlasnici OPG-ova posvećuju 
proizvodnji puno truda i vre-
mena i kako bi došli do kvali-
tetnih i prepoznatljivih proi-
zvoda. Preporuka školama, ali 
i svim građanima je da kupuju 
domaće proizvode koji osvaja-
ju medalje na mnogim doma-
ćim i međunarodnim natjeca-
njima. Osim zdrave prehrane, 
ove godine planiramo još je-
dan iskorak, a to je nabavka 
dronova svim županijskim 
školama - rekao je Stričak.  

Tom prigodom je ravnate-
ljima osnovnih škola podije-
ljen katalog poljoprivrednih 
proizvođača Varaždinske žu-
panije s osnovnim informaci-
jama o proizvodima, a potom 
su ih proizvođači predsta-
vili i sami. 

Pročelnik Miroslav Huđek 
je naglasio kako će bez obzi-
ra na sve financijske izazove 
u području poslovanja škola, 
Županija osigurati financijska 
sredstva za nabavu nastavnih 
pomagala u području novih 
tehnologija.  

Župan Stričak: Planiramo nabaviti 
dronove za sve županijske škole

- Kampanja za upise u 
prvi razred srednjih škola će 
se odvijati po sajmenom mo-
delu na četiri lokacije, u Va-
raždinu, Ludbregu, Novom 
Marofu i Ivancu za 42 osnov-
ne škole s područja župani-

je - rekao je Huđek te dodao 
kako će se Varaždinska žu-
panija od svojih maturanata 
oprostiti kroz prigodni pro-
gram pod nazivom Maturan-
tika koja će trajati od 24. do 
26. svibnja.  

Najavljen je i European 
RoboCup Junior, natjecanje 
u robotici koje će se održati 
u Varaždinu od 7. do 10. lip-
nja u Sportskoj dvorani Are-
na, a očekuje se oko 1000 su-
dionika. (kk) n

 Predstavljen je i Regionalni centar kompetentnosti u poljoprivredi, a najavljena je Maturantika te natjecanje u robotici
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S veseljem vas možemo izvijestiti da su 
završili građevinsko-obrtnički, elek-
trotehnički i strojarski radovi u po-
drumu Županijske palače. Prošli tje-

dan, nakon uspješno obavljenog tehničkog 
pregleda, ishodili smo uporabnu dozvolu. 
Na površini od gotovo 400 kvadrata prosti-
rat će se Centar za posjetitelje. U tijeku je us-
postava modernih tehnologija, uz pomoć ko-
jih ćemo u Centru na atraktivan i drugačiji 
način prezentirati kulturnu i povijesnu bašti-
nu manje poznatih ruralnih dijelova naše žu-
panije - istaknula je zamjenica varaždinskog 
župana Silvija Zagorec na konferenciji za no-
vinare održanoj u petak.

Sve se odvija u sklopu EU projekta “Active 
Tourism meets Advanced Technology in Cro-
ss-Border Area – AT@AT.CB“, čija je ukupna 
vrijednost 1.545.287,06 eura, a s 85 posto se 
sufinancira iz Europskog fonda za regionalni 
razvoj, odnosno iz Programa prekogranične 
suradnje “INTERREG V-A Mađarska – Hrvat-
ska 2014. - 2020.”. Partneri iz Hrvatske su Va-
raždinska županija kao vodeći partner i Tu-
ristička zajednica Varaždinske županije, dok 
su mađarski partneri Grad Csurgó i Sveučili-
šte Pannonia, Nagykanisza kampus.

pod strogim nadzorom
- Svi radovi u palači izvodili su se pod arhe-
ološkim i konzervatorskim nadzorom Grad-
skog muzeja Varaždin i Konzervatorskog 
odjela u Varaždinu. Radovi su bili doista za-
htjevni, a podsjećamo da je otkriveno i neko-
liko novih prostorija. Sa zadovoljstvom mo-
žemo reći da će i one biti stavljene u funkciju 
Centra za posjetitelje. Zadržani su i neki di-
jelovi ostataka ranije građevine, a prezenti-
rani su u samom podu podruma. S obzirom 
na sve to, odobreno je i produljenje projekta 
za pet mjeseci – navela je zamjenica Zagorec.

Što se tiče same uspostave Centra, nje-
govo vođenje preuzet će Turistička zajedni-
ca Varaždinske županije, koja će biti kontakt 
točka za buduće posjetitelje. 

- Sami obilasci će biti u vođenim grupa-
ma, uz obaveznu prethodnu najavu Turistič-
koj zajednici, a prve grupe posjetitelja oče-
kujemo tijekom svibnja. Treba napomenuti 
da se posjetiteljski centar uspostavlja i u ma-
đarskom Csurgóu. To je ujedno dodatna vri-
jednost ovoga projekta u sklopu Interreg V-A 
Programa, čiji je slogan “Gdje rijeke spaja-
ju“. Upravo je povezivanje ljudi na pogranič-
nom području te razvijanje zajedništva i su-

 » završeni opsežni radovi u podrumu varaždinske županijske palače

“Na površini od gotovo 400 
kvadrata prostirat će se 
Centar za posjetitelje”

Tijekom provedbe EU projekta 
realiziran je niz aktivnosti, napo-

menuo je pročelnik za Upravnog 
odjela za gospodarstvo i europ-
ske poslove Darko Majhen.

- U sklopu projekta smo na-
bavili opremu visoke tehnologije 
koja se sastoji od multimedijske 

prezentacijske opreme, kao što su 
laserski projektori, računala i au-

dio sustav, 3D umjetničkih kiparskih 
objekata, a imat ćemo hologramsku pro-

jekciju te sustav videonadzora. Treba istaknu-
ti da smo izradili i bazu vlasnika i upravitelja 
kulturne i prirodne baštine na projektnom 
području, održali cikluse treninga za dionike 
u turizmu i vlasnike objekata namijenjenih za 
turiste, organizirali međunarodnu konferen-
ciju u Varaždinu s velikim odazivom posjeti-
telja, a najvažnije je što smo u završnoj fazi 
uspostave centara za posjetitelje u Varaždinu 
i Csurgóu. Centri će biti virtualno umreženi, 

radnje jedan od ciljeva ovog našeg 
EU projekta. Jednako je važno 
što će budući posjetitelji i tu-
risti biti upoznati ne samo s 
urbanim, već i ruralnim dije-
lovima Varaždinske županije 
te mađarskog Čurga i njegove 
okolice. Centri za posjetitelje 
će poslužiti kao polazišna toč-
ka, što je dodatan plus turistič-
koj ponudi – istaknula je Zagorec.

“
Ovdje ćemo na atraktivan i 
drugačiji način prezentirati 
kulturnu i povijesnu baštinu 
manje poznatih ruralnih 
dijelova naše županije”
SILVIJA ZAGOREC - dožupanica Varaždinske županije

Kajkavske kronike - broj 9



6. svibnja 2023. 13regija

povezani “prozorom“ zahvaljujući kojem će 
se posjetitelji u oba centra moći vidjeti – re-
kao je pročelnik Majhen.

U Centru za posjetitelje u Županijskoj 
palači naglasak će biti na vizualnim efekti-

ma koji će budućim posjetiteljima omogući-
ti puno doživljaja.

- Prostor će biti podijeljen na nekoliko ra-
zličitih tematskih cjelina, od, primjerice, po-
stanka svijeta i Velikog praska, vulkana i špilja, 
neandertalaca, preko dolaska Rimljana, Ava-
ra, Huna i Hrvata, pa do mitoloških likova. A 
pozdrav i dobrodošlicu posjetiteljima će upu-
titi prvi nasljedni varaždinski župan Tomo II. 
Erdödy osobno, naravno kroz hologramsku 
projekciju. Bit će tu i interaktivna ploča koja 
će kroz zvuk, sliku, karte, mape i video dodat-
no naglasiti promociju ruralnih područja naše 
županije. Moći će se odigrati interaktivne igre i 
kviz znanja, što će, vjerujemo, svima biti inte-
resantno – najavio je direktor Turističke zajed-
nice Varaždinske županije Goran Mališ.

mobilna aplikacija 
Mađarski partneri su u sklopu projekta ra-
zvili mobilnu aplikaciju koja, uz same turi-
stičke informacije, sadrži i pet igrica.

– Igrice su izrađene na temelju 3D modela, 
a temelje se na tzv. proširenoj stvarnosti. Tu-
ristima će se prilikom obilaska pet lokacija od 
Andrijine kule u Knegincu preko Grebengra-
da, utvrđenog grada Bele i crkve sv. Martina 
u Varaždinskim Toplicama, pa do Prangera – 
stupa srama u Vinici, omogućiti igranje igrica 
ispred stvarne pozadine. Što se tiče obilaska 
našeg Centra, on će biti organiziran u vođe-
nim grupama turista. Zainteresirani će se tre-
bati prijaviti nama u Turističku zajednicu, a 
o detaljima oko sustava rezervacije moći će 
se doznati na našim web stranicama. Ponosni 
smo na završetak građevinsko-obrtničkih ra-
dova, vesele nas ovi novi sadržaji i važno nam 
je da buduće posjetitelje potaknemo da sami 
putuju kroz našu županiju i istražuju sve nje-
zine ljepote – zaključio je Mališ. (kk) n

“
Obilazak Centra će biti 
organiziran u vođenim grupama 
turista, a zainteresirani će se 
moći javiti u Turističku zajednicu 
i saznati sve detalje”
GORAN MALIŠ - direktor TZ Varaždinske županije

Darko Majhen
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Prošle je subote, po-
vodom Dana Međi-
murske županije i 30. 
obljetnice osnutka, 

održana svečana sjednica me-
đimurske Županijske skupšti-
ne, kojoj je nazočio i predsjed-
nik Republike Hrvatske Zo-
ran Milanović. Inače, Dan Me-
đimurske županije slavi se 30. 
travnja, a to je ujedno i spo-
men dan na smaknuće dvojice 
hrvatskih velikana, Petra Zrin-
skog i Frana Krste Frankopana.

Svečanu sjednicu otvo-
rio je predsjednik Županij-
ske skupštine Dragutin Glavi-
na istaknuvši kako je poseban 
obol ovogodišnjoj proslavi 
dala Zrinska garda koja ove 
godine obilježava 20. obljet-
nicu rada i djelovanja. Važno 
je spomenuti, kako je rekao 
Glavina, a budući da Župani-
ja slavi 30 godina, da se kroz 
te godine uglavnom njegovala 
kultura turističkog djelovanja. 

lokomotiva razvoja
– Najvažnije da se napravi po-
sao. To je vrlina marljivih lju-

di, a po nekim postajemo i 
primjer na nivou države. Neki 
govore da smo lokomotiva ra-
zvoja, no to nam nije dovolj-
no. Na državnim listama prio-
riteta moramo biti adekvatno 
zastupljeni sa svojim potre-
bama. Neki projekti predu-
go su na listi čekanja – 
poručio je Glavina, 
a međimurski žu-
pan Matija Po-
savec istaknuo 
je kako je povi-
jest ta koja nas 
uči, koju po-
štujemo i koje 
se sjećamo i na 
temelju koje ima-
mo jasan stav u sa-

“Želimo graditi županiju znanja i 
mogućnosti, koja koristi šanse”

 » svečano obilježen dan međimurske županije, stigli i milanović, josipović i mesić 

dašnjosti i čvrst pogled pre-
ma budućnosti.

– Želimo graditi županiju 
znanja, mogućnosti, koja kori-
sti šanse i koja će prevladava-
ti teškoće, koja će se u nekim 
izazovima adaptirati, stavi-
ti u prvi plan čovjeka kako 

bi sve ono što možemo 
graditi, razvijati se i 

ići dalje u izgrad-
nji infrastruktu-
re, a sve to kori-
steći europska 
sredstva. Sve 
ono što može-
mo graditi, gdje 

se možemo razvi-
jati radimo koriste-

ći europska sredstva. 

“
Želimo graditi županiju znanja, 
mogućnosti, koja koristi šanse 
i koja će prevladati teškoće, 
koja će u izazovima adaptirati i 
staviti u prvi plan čovjeka”
 MATIJA POSAVEC - župan Međimurske županije

Poseban obol ovogodišnjoj proslavi dala je Zrinska garda koja je obilježila 20. godina rada i djelovanja, a na kraju su, 
prema tradiciji, prigodno nagrađeni i najistaknutiji Međimurci
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To je novac koji je stavljen na 
stol, a ostalo ovisi o nama. Mi 
to činimo, po glavi stanovni-
ka, najviše u Hrvatskoj, a po-
tom sve ono što ostane kao 
izvorni prihod proračuna ko-
ristimo za niz potpora našim 
građanima, učenicima, podu-
zetnicima, poljoprivrednici-
ma, svima onima koji žele bo-
lju sutrašnjicu. Želimo stvarati 
zelenu oazu u srcu Europe, ko-
ristiti sve naše potencijale, ali 
nikada, i to posebno podcrta-
vam, ne zaboraviti našu kul-
turu, povijest, baštinu, naše 
vrijednosti i čuvati taj snažan 
identitet koji Međimurje defi-
nitivno zaslužuje i koji je ite-

kako naglašen. U tom duhu, 
radili smo zadnjih 30 godina, 
radimo danas, radit ćemo na-
rednih 300 godina – poručio je 
župan Posavec zahvalivši sva-
kom međimurskom građaninu 
jer je svaki rezultat i svaka na-
grada, nagrada svakog od njih 
koji u svojoj okolini, ali i svojoj 
kući stvara dodanu vrijednost.

– I tom zajedničkom siner-
gijom, ravnomjernim razvo-
jem jednostavno možemo i 
moramo ići dalje. Nastavlja-
mo dalje hrabro, energično i 
čvrsto, gledajući u budućnost 

– poručio je Posavec, a onda 
za kraj zaključio kako je pred 

svima njima velik posao, ali da 
neće stati ni pred kime.

– Cilj nam je da sve međi-
murske škole budu u jedno-
smjenskoj nastavi, adaptirane 
i prilagođene svakom učeniku 
zato ćemo izgraditi, dograditi i 
rekonstruirati 19 dječjih vrtića 
kako bi sva djeca mogla poha-
đati jaslice i vrtić. Cilj nam je 
i da razvijamo naše poduzet-
ničke zone, da stvaramo nova 
radna mjesta i da kroz sustav 
Eko muzeja imamo promoci-
ju naše kulture i baštine te da 
završimo, kao što smo završili 
našu Riznicu Međimurje, ob-
novu Dvorca Feštetić, da iz-
gradimo interpelacijske cen-
tre svetog Jeronima, Steinera, 
zlatarstva, mlinarstva, skelar-

stva i svega onoga  što je nama 
važno za naš identitet i povi-
jest. Isto tako, cilj nam je ja-
čanje naših civilnih udruga i 
civilnog društva, rana inter-
vencija u djetinjstvu kroz iz-
gradnju regionalnog centra 
Murida, Centar za osobe s in-
validitetom i sve ono što nam 
je zadano u cilju kvalitetnijeg 
zdravstvenog standarda koji 
također gradimo i kroz Žu-
panijsku bolnicu i sve naše 
zdravstvene ustanove, Cen-
tar palijativne medicine, bio-
kemijsko – laboratorijski – pa-
tološki – citološki laboratorij, 
obnovu neurologije, nabavku 
novih uređaja i zadržavanje li-
ječnika koji stvarno rade veli-
ki posao i dobre stvari. Velik 

je posao i pred nama – zaklju-
čio je Posavec.

uvaženi gosti
Na veliku proslavu, uz pred-
sjednika Milanovića koji je 
naglasio da je upravo taj dan 
spomena na smaknuće dvojice 
hrvatskih velikana nije sluča-
jan istaknuvši kako dvije veli-
ke hrvatske obitelji spomenu-
te ranije igraju instrumentalnu 
ulogu u očuvanju hrvatstva, sti-
gla su i dva bivša predsjednika, 
Ivo Josipović i Stjepan Mesić.

– Međimurje je imalo jedan 
poseban razvojni put i zaslu-
ge za ovaj uspjeh su zasluge 
aktualnog vodstva, onog pret-
hodnog, onog predprethodnog, 
onog davno zaboravljenog, kao 
što su prvih stotinu i 70 godi-
na nakon svog smaknuća, ma-
nje-više, ostali zaboravljeni i 
Frankopan i Zrinski, ta dvoji-
ca zadnjih velikaša. Ne mislim 
na razlike i amplitude u smislu 
kvalitete, nego razlike u smislu 
običaja, povijesti, kulture, na-
čina života. Upravo tu, te dvije 
velike hrvatske obitelji, Zrinski 
i Frankopani igraju genijal-
nu, kreativnu i kritičnu instru-
mentalnu ulogu u očuvanju hr-
vatstva i dizanju hrvatstva i u 
ove prostore – kazao je Milano-
vić pa se osvrnuo i na centrali-
zaciju općih bolnica, odnosno 
prenošenje upravljačkih prava 
nad njima sa županija na drža-
vu poručivši kako je to ‘akt jed-
ne grube neargumentirane po-
hlepne centralizacije’.

– Nisam protivnik centrali-
zacije jer sam svjestan da dr-
žava, posebno naša, zbog svo-
je povijesti, kulture, odnosa, 
običaja i navika po kojima ži-
vimo ne može biti strogo cen-
tralizirana, ali u nekim stvari-
ma mora biti centralizirana i 
da je razina decentralizacije u 
fiskalnom smislu, manje-više, 
dosegla neke svoje moguće i 
održive raspone. Ovo oduzi-
manje upravljačkih prava žu-
panijama, dok mi se drukčije 
ne obrazloži, razumno i argu-
mentirano, mogu tumačiti je-
dino kao grabež za kadrovima, 
a onda i za političkim pravom 
za odlučivanjem – poentirao 
je Milanović.

nagrađeni 
Već tradicionalno, svečana 
sjednica bila je prilika i za do-
djelu javnih priznanja zasluž-
nim građanima, udrugama i 
poduzetnicima koji su svo-
jim radom doprinijeli razvo-
ju Međimurske županije i nje-
noj promociji u zemlji i svijetu. 
Povelje su dodijeljene Kultur-
no-umjetničkoj udruzi ‘Druš-
tvo žena’ Gornji Kraljevec, 
Mladenu Obadiću, Dobrovolj-
nom vatrogasnom društvu Vu-
larija, Đurđici Horvat, Miro-
slavi Novak Hranjec te Udruzi 
dragovoljaca i veterana Do-
movinskog rata – podružnice 
Međimurske županije, Ogran-
ku Belica, a nagradu ‘Zrinski’ 
primili su Ivan Senčar, Slavko 
Markač, Antun Horvat, obite-
lji Zrinski, Društvu žena Mur-
sko Središće i Vladimir Kalšan 
koji se uzvanicima obratio u 
ime nagrađenih istaknuvši 
kako su nagrade dodatni po-
ticaj, ali i dokaz da je njihov 
rad prepoznat. (kk) n

“
Želimo stvarati zelenu oazu 
u srcu Europe, koristiti sve 
naše potencijale, ali nikada, 
i to posebno podcrtavam, 
ne zaboraviti našu kulturu, 
povijest, baštinu i naše   

 vrijednosti”
   MATIJA POSAVEC - župan Međimurske županije
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Prošle Grad Klanjec 
proslavio je u četvr-
tak, na blagdan svog 
zaštitnika svetog Flo-

rijana, svoj dan, a tim je povo-
dom upriličena i svečana sjed-
nica Gradskog vijeća ispred 
kojeg se obratila, te ujedno 
otvorila sjednicu, predsjedni-
ca Mirjana Smičić Slovenec. 

Kako je istaknula, u je pro-
teklom razdoblju rad Grad-
skog vijeća bio usmjeren na 
razvoj grada i poboljšanje kva-
litete života svih Klanjčanki 
i Klanjčana.

- Želimo da Klanjec bude 
mjesto u kojem se ljudi osje-
ćaju dobrodošlo, mjesto u 
koje se mladi žele vratiti na-
kon završetka školovanja i 
mjesto u kojem se stvara kva-
litetna budućnost za sve nas – 
rekla je Smičić Slovenec te je 
iskoristila ovu prigodu kako 
bi zahvalila svim vijećnicima 
na radu, idejama, predanosti, 
uvažavanju različitih stavo-
va i zajedničkoj odgovorno-
sti, čemu, kako kaže, svjedo-

če brojne odluke koje su u 
zajedničkom interesu jedno-
glasno donijeli. 

sve po planu
Gradonačelnik Zlatko Brlek 
istaknuo je da je izuzetno 
zadovoljan proteklom godi-
nom jer je realizirano sve što 
se našlo u planu i programu.

- Unatoč poteškoćama 
zbog inflacije i gotovo svakod-
nevnog povećanja cijena gra-
đevinskog materijala i radova, 
sve predviđeno smo uspjeli 
privesti kraju. Međutim, mo-
ram istaknuti i strašnu tuču 
koja je zahvatila naše područ-
je i koja je nanijela ogromnu 
štetu našem kraju, posebno 
poljoprivrednicima. Tu smo 
pomogli koliko smo najviše 
mogli - rekao je Brlek.

“U budućem razdoblju trebamo 
nove stanove i rješenje problema 
loše prometne povezanosti”

 » svečanom sjednicom proslavljen dan grada klanjca, uz poruku:

Krajem godine krenulo se 
i u obnovu objekata oštećenih 
u potresu, točnije župne crkve 
u Klanjcu, Kapele sv. Filipa i Ja-
kova te Brozove zgrade.

- Prošle smo godine započe-
li s tim projektima koji se sada 
nastavljaju i čvrsto vjerujem da 
ćemo do kraja lipnja s time biti 
gotovi. Također, pred nama je i 
obnova dva klizišta i dvije ceste, 
a to su radovi za koje iz Fon-
da solidarnosti očekujemo 2,6 
milijuna eura - dodao je Brlek. 

Za ostatak godine, gradona-
čelnik je najavio velike planove.

- Želimo pripremiti projektu 
dokumentaciju za obnovu Trga 
mira prema novom europskom 

‘Bauhausu’, a to znači održivo, 
zeleno i energetski učinkovito. 
Radi se o kompleksnom pro-
jektu jer su na trgu brojne usta-

nove, uslužne djelatnosti, pa i 
stambene zgrade, stoga sve tre-
ba uklopiti u novi europski ‘Ba-
uhaus’. Tu su onda i ostali pla-
nirani radovi poput ugradnje 
solarnih elektrana na krovovi-
ma zgrade katastra i Dječjeg vr-
tića, popločati ćemo još jedan 
dio groblja, a jedan od većih za-
hvata bit će rekonstrukcija ste-
penica na Prečkom putu - naja-
vio je gradonačelnik. 

Dodao je i da posebno ve-
seli što se u Klanjcu traži ne-
kretnina više.

- Jedna od aktivnosti za koju 
ćemo pokušati naći partnera je 
izgradnja stanova u Klanjcu jer 
stanova na prodaju nema, a sve 
što se stavi na prodaju, proda 
se za par sati. Najam baš ne 
prolazi što smo vidjeli iz isku-
stva. To je ono što nam fali, ali 
bi dodao i da nam fali bolja 

“
Želimo pripremiti projektnu 
dokumentaciju za obnovu Trga 
mira prema novom europskom 
‘Bauhausu’, a to znači održivo, 
zeleno i energetski učinkovito”
ZLATKO BRLEK - gradonačelnik Klanjca

Vanja Hozmec
info@kajkavsjekronike.hr.hr
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prometna veza sa Zagrebom 
i ostatkom županije na čemu 
također naporno radimo - do-
dao je Brlek. 

novi izazovi 
Uime načelnika i gradona-
čelnika, prisutnima se obra-
tio pregradski gradonačelnik 
Marko Vešligaj istaknuo je da 

je Klanjec prekrasan grad koji 
je kroz povijest bio inspira-
cija mnogima.

- Pred Upravom su sada 
neki novi izazovi, ali isti čeka-
ju i nas ostale. Doista svi za-
jedno trebamo raditi da zadr-
žimo stanovništvo na našem 
prekrasnom području, a to ne 
možemo sami. Naša su sred-

stva sve manja i manja i bez 
Države, ali i Europske unije 
ne možemo, a pokazali smo 
da sredstva namijenjena u te i 
slične svrhe jako dobro znamo 
iskoristiti - poručio je Vešligaj. 

Predsjednik saborskog od-
bora za nacionalnu sigurnost 
Siniša Hajdaš Dončić istaknuo 
je da je Klanjec, iako možda 
naizgled mali, je po arhitektu-
ri, povijesnom značaju, aktiv-
nostima koje se tamo provode, 
ali i po povijesnim ličnostima 
iz onog kraja, zapravo velik.

- Drago mi je da Gradska 
uprava koristi, koliko mogu, 
i zadnji cent europskog nov-
ca i da, što se tiče komunal-
ne infrastruktura, a što je lju-
dima i najvažnije, prednjače 
po provedbi investicija na po-
dručju županije, ako gledamo 
po broju stanovnika. Tako-
đer, puno se ulaže i u kulturu 
jer su ovdje odavno shvatili 
da nema uspjeha bez ulaga-
nja u sve segmente - dodao je 
Hajdaš Dončić.

Sjednici je nazočio i po-
znati Klanjčan, župan Želj-
ko Kolar koji je rekao da je 
Klanjec mali gradić u kojem 
se svi međusobno poznaju 
i koji je doista ugodno mje-
sto za život. 

uspjeh se vidi 
- Ovdje imamo puno raznih 
sadržaja i događanja, ali smo 
i obrtnički vrlo jaki, stoga je 
grad stvarno ugodno mjesto 
za život. Ipak, ukidanje želje-
znice je jednim dijelom od-
govorno što je dio stanovni-

ka migrirao i to se osjeti, ali 
nam i blizina Zagreba i Slo-
venije stvara određene pro-
bleme vezane uz ostanak lju-
di. To je momentalno najveći 
izazov u gradu - rekao je žu-
pan i za kraj dodao:

- U Klanjcu je čovjek uvi-
jek bio ključ uspjeha, a koli-
ko su Klanjčani uspješni vidi 
se iz svega onoga što je rea-
lizirano u proteklih godinu 
dana. Imamo puno jakih po-
jedinaca koji su u pojedinim 
područjima doista snažno 
povukli, a ako prošećete kroz 

grad, to se onda i vidi - dodao 
je župan Kolar. 

Također, svečana sjednica 
nije mogla proći i bez dodjele 
gradskih priznanja. Zahvalni-
cu Grada dobile su Karla Bar-
tolović, Mira Petek, Petra Pe-
tek, Marija Prekratić i Mirjana 
Štih. Povelju su dobile Marina 
Krpan Smiljanec, Biserka Ku-
šanić i Stella Mlinarić, dok je 
Plaketa dodijeljena Ivici Hrbu-
du i Dejanu Slovencu. 

Svečanost je svojim glaz-
benim nastupom uveličala i 
klapa ‘Brv’ n

Željko Kolar

Mirjana Smičić Slovenec

9.5. 10-21 h

Siniša Hajdaš Dončić

Marko Vešligaj
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 » rally oldtimera okuplja zaljubljenike iz cijele europe, a nezaobilazna stanica im je krapina

Vjetar u kosi i lagana 
vožnja zavojitim pu-
tevima kroz vinogra-
de san su svakog za-

ljubljenika u automobilizam, 
a posebno za ljubitelje minu-
lih vremena. Stoga, ni ne čudi 
kako je Muzej oldtimera Pre-
sečki u Krapini postao nezao-
bilazno mjesto okupljanja en-
tuzijasta oldtimer automobila 
iz cijele Europe.  
Doživljaj da automobile, koji 
sve češće budu samo izloženi, 
vidimo na cesti nismo mogli 
propustiti te smo ih ispratili 
na podužu vožnju do krajnjeg 
juga Hrvatske. Priliku smo ta-
kođer iskoristili kako bismo 
razgovarali s vozačima i nji-
hovim suputnicima, koji su 
nam otkrili kako je to vozi-
ti automobile u koje većina 

Imali smo prilike ispratiti 
ih prema jugu zemlje
Ovakva događanja 
prilika su da 
se upoznamo s 
automobilima koje 
inače uglavnom 
gledamo u 
filmovima ili 
muzejima

nas nema priliku sjesti, već ih 
samo gledati u starim filmovi-
ma ili u muzeju. Kako bi razgo-
vor tekao glatko s francuskog 
na hrvatski pobrinula se gos-
pođa Ljubica,  koja uz to što je 
suvozačica, je i udana u Fran-
cuskoj za Philipa Schreibera.
– Ovdje smo drugi puta kod 
gospodina Presečkog kako bi-
smo razgledali njegov muzej. 
Također, prošlog puta smo bili 
s oldtimer automobilom. Tada 
je to bio Peugeot 404, a sada 
smo s DS kabrioletom – ispri-
čala nam je Ljubica.
Kako je ona ‘naše gore list’ za-
molili smo je za usporedbu Za-
gorja iz dana kada je bila ovdje 
i današnje perspektive iz old-
timer auta.  
– Zagorske staze su oduvijek 
jako lijepe te nam svi kažu 
kako vole voziti kroz ovaj pej-
zaž, a najviše im se, narav-
no, sviđaju dobra vina i jela 
po kojima je Zagorje daleko 
poznato. Automobili, iako su 
oldtimeri, izvrsno voze po za-
gorskim cestama, koje su se, 
priznajem, puno poboljšale 
od kada sam otišla iz Krapine. 
Uz ceste, vidi se veliki napre-
dak u arhitekturi kuća i vidimo 
kako se puno ulaže u okoliš, 
što poboljšava na kraju kraje-
va turizam – rekli su nam Lju-
bica i Phillip koji su već prošli 
više od 1000 kilometara na sa-
dašnjem putovanju iz Pariza.
Prošlog mjeseca, Hrvatska, ali 
i Zagorje je bilo domaćin jed-
nom drugačijem rallyju, onom 
brzinskom. Ovaj je ipak za 
gušt te će, osim kontinental-
ne Hrvatske, proći i uz more. 
Plan daljnjeg puta nam je ot-
krio krapinski domaćin An-
tun Presečki.
– Rally ide iz Francuske, preko 
Austrije i Slovenije, gdje su im 
se priključili trojica, a sad ide-
mo u Plitvice, nakon čega sli-

jede Vodice, Korčula i Dubrov-
nik, gdje ostajemo dva dana. 
Najjužnije ćemo ići do Koto-
ra, nakon čega slijedi povra-
tak prema sjeveru kroz Neum 
te naposljetku završavamo na 
Krku – ispričao je Presečki.
Zanimalo nas je i koliko je za-
pravo lako ili teško voziti old-
timere te kakvo je održavanje.  
– Automobili nemaju klimu, 
ali imaju nešto bolje, a to je 
prirodna klima otvorenog 
krova kabrioleta – složili su se 
Ljubica i Philip, a Antun je do-
dao kako je registracija najma-
nji problem ako se auto pravil-
no restaurira.  
– Neki auti vrijedni su i do 
300.000 eura, tehnički pregled 
je isti u cijeloj Europi, jedino 
u Francuskoj se provodi sva-
ke dvije godine – složili su se 
sugovornici koji u prosjeku na 
ovom putovanju u vožnji tro-
še 10 do 11 litara goriva na 100 
kilometara. n

Nikola Turin
info@kajkavsjekronike.hr.hr

Ljubica i Philip Schreiber

Antun Presečki
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Nova Miss Universe 
Hrvatske je 23-go-
dišnja Andrea Er-
javec iz Perušića. 

Odlučeno je tako u Smarag-
dnoj dvorani hotela Espla-
nade u Zagrebu, gdje je odr-
žan 27. izbor za Miss Univer-
se Hrvatske. 

Nasljednica Krapinčan-
ke Arijane Podgajski birala se 
između 16 djevojaka iz cijele 
Hrvatske, koje su put do titule 
i mandata hrvatske predstav-
nice te blistave krune Zlatar-
ne ‘Dodić’ započele prije dva 
tjedna u Istri na pripremama 
u Grand Hotel Brioni u Puli te 
u hotelu Esplanada, na preli-
minarnom natjecanju dan 
prije samog finala. 

Prednatjecanje za plasman 
u Top10 uključivalo je intervju 
sa članovima žirija i natjeca-
nje u kupaćim kostimima.

lijepe i pametne
- Ove lijepe djevojke među ko-
jima su i magistrica matema-
tike, BSc Hortikulture, te stu-
dentice predškolskog odgoja, 
kineziologije, sociologije, me-

“Zalagat ću se za psihičko 
i fizičko zdravlje djece”

 » krapinčanka arijana podgajski svoju je krunu predala novoj miss universe hrvatske, 23-godišnjoj 
andreji erjavec iz perušića

Nova, 27. po redu Miss Hrvatske, studentica je razredne nastave na 
Učiteljskom fakultetu Sveučilišta u Zagrebu, voli se družiti s obitelji i 
prijateljima, izlaziti u kazališta i muzeje, a ranije je trenirala i košarku

đunarodnog prava, pravi su 
primjer da ljepota i pamet ite-
kako idu zajedno i zašto upra-
vo one mogu biti primjer mla-
dim djevojčicama - istaknuli 
su iz Direkcije.

Ovogodišnja pobjednica 
istaknula se i svojom biogra-
fijom. Andrea ima 23 godine, 
dolazi iz Perušića. Od stranih 
jezika odlično priča engle-
ski, a studira razrednu nasta-
vu na Učiteljskom fakultetu 
Sveučilišta u Zagrebu, Od-
sjek Petrinja.

Andrea je ponosna na svoj 
rad na tome da postane bolja 
verzija sebe, na svoj emocio-
nalni razvoj i sposobnost su-
očavanja s novim izazovima 
te na upisu na željeni fakul-
tet. Voli biti u pokretu i isko-
ristiti vrijeme na najkvalitet-
niji način, družiti se s obitelji 
i prijateljima, otići u kazali-
šte, muzeje. Ranije je trenira-
la i košarku. 

- Smatram da je kretanje 
i održavanje fizičkog zdravlja 
vrlo važno te da bismo svi u 
svijetu trebali imati pristup 
obrazovanju, informacijama i 

resursima kako bismo se mo-
gli aktivno uključiti u druš-
tvene procese i stvoriti pozi-
tivne promjene u svijetu. Kao 
Miss Universe zalagala bih se 
za psihičko i fizičko zdravlje 
djece, jer smatram da je to je-
dan od najvećih problema s 
kojim se djeca suočavaju. Ta-
kođer, smatram da je važno 
ulagati u obrazovanje i osna-
živanje roditelja, kako bi mo-
gli pružiti kvalitetnu njegu i 
podršku djeci u svim aspekti-
ma njihovog života - istaknu-
la je nova Miss.

Ivana Delač, direktorica 
odnosa s javnošću, istaknu-
la je da Miss Universe odav-
no nije izbor samo za najljep-
šu djevojku. 

- Na svjetskom izboru te 
uspješne mlade žene znaju i 
po nekoliko svjetskih jezika, 
imaju po dva fakulteta i cije-
njene su u svojim zemljama . 
Na njihovim platformama ih 
prate na stotine tisuća ljudi 
jer one zagovaraju ispravne 
vrijednosti radeći na projekti-
ma s pozitivnim promjenama. 
Svojim djelovanjem daju pra-

vi razlog zašto su baš one oda-
brane kao glasnogovornice i 
ambasadorice svojih zemalja. 
Upravo one promiču i inicira-
ju nužne promjene u društvu i 
mladeži. Miss Universe posto-
ji kako bi se zagovarala pozi-
tivna budućnost vođena žena-
ma s hrabrošću i inspiracijom 
da pomaknu granice mogućeg 
- rekla je Delač.

Tijekom glamuroznog fi-
nala, najuspješnjih Top 10 
s preliminarnog natjecnja 
ocjenjivano je u kupaćim ko-
stimima Pletix i večernjim 
haljinama Bariba. Tijekom 
predstavljanja nosile su ele-
gantne koktel haljinice i ci-
pele Baldinini. Za frizure i 
šminku bili su zaduženi sti-
listi lanca frizerskih salona 
Studio Marcela, pod struč-
nim vodstvom direktori-
ce Jadranke Pezo te vizažisti 
Profokusa koristeći Aura ma-
ke-up preparate.

Lucciana Ćebo, Andrea Er-
javec, Sara Garac, Polina Myt-
ko, Mihaela Posavec plasirale 
su se u Top5 i na taj način ste-
kle priliku odgovarati na pita-
nja žirija i pokazati svoju elo-
kventnost u najzahtjevnijem 
dijelu natjecanja. Superfina-
listicama su izazov bile teme 
poput globalnog zatopljenja, 
problematika današnje mla-

deži, kako se nositi s neuspje-
hom, slobode govora, emanci-
pacije žena i slično kojima su 
uspješno odolijevale plijene-
ći pozornost.

pratilje
Novoizabranoj Miss Univer-
se Hrvatske 2023. pratilje su 
Lucciana Ćebo kao prva, Sara 
Garac kao druga pratilja, če-
tvrtoplasirana finalistica je Mi-
haela Posavec, a petoplasirana 
je Polina Mytko.

Titulu miss simpatičnosti 
dodijelile su djevojke među 
sobom pa je pobjednicom pro-
glašena Paola Kliba iz Pule.

Prošlogodišnja pobjedni-
ca Arijana Podgajski okruni-
la je svoju nasljednicu, 27. po 
redu Miss Universe Hrvat-
ske, koja je kao glavnu nagra-
du dobila četverogodišnji do-
diplomski studij ili MBA studij 
Zagrebačke škole ekonomi-
je i menadžmenta u vrijed-
nosti do 20.000 eura. Hrvat-
ska Miss Universe dobila je i 
čast predstavljati našu zemlju 
na najprestižnijem svjetskom 
izboru ljepote Miss Univer-
se 2023 krajem ove godine u 
El Salvadoru. 

U glazbenom dijelu progra-
ma nastupili su Jacques Hou-
dek i Groovetastic, dok je pro-
gram vodio Davor Garić. (kk) n
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 » pogledajte kako nam je bilo na otvorenju restorana ksenije palić!

Bellevue u Krapinskim 
Toplicama počeo s radom

Prošlog je petka u Klokov-
cu kod Krapinskih To-
plica, uz odličnu ponu-

du domaćih pića, oku ugodne 
i nepcu zadivljujuće zalogaje, 
živu glazbu i mnoštvo uzva-
nika, prerezana vrpca koja je 
označila službeno otvorenje 
Restorana Bellevue, ugostitelj-
skog objekta koji je upotpunio 
gastro ponudu ovog mjesta, ali 
i donio pravo osvježenje Topli-
cama koje na turističkoj kar-
ti zauzimaju posebno mjesto.

Vlasnica Ksenija Palić nije 
krila oduševljenje prilikom 
otvorenja jer cilj je, kako je 
istaknula, ispunjen.

– Puna sam dojmova, sretna 
sam i drago mi je da se ljudima 
sviđa. Bilo je velikih očekivanja 
koja smo ispunili. Stalo nam je 
da naši mještani i gosti budu 
zadovoljni jer su jedva čekali 
da se ovako nešto dogodi. Na-
pravili smo dobrodošlicu, po-
nudili smo domaća vina i aperi-
tive, a najbitnije i naše zalogaje, 

ono što će biti na našem meni-
ju. Restoran ima i kumu, to je 
gospođa Katarina Kušer, moja 
prijateljica s kojom smo došli 
do nekih ideja. Ona je bila ve-
lika podrška i cijela njena obi-
telj. Neumorno su nam poma-
gali – rekla je Palić. 

Otvorenju je prisustvovala 
i zamjenica krapinsko – zagor-
skog župana Jasna Petek koja je 
naglasila kako Krapinske Topli-
ce zauzimaju posebno mjesto 
na karti turističkih destinacija 
Krapinsko – zagorske županije.

– Svako obogaćivanje ponu-
de u ovom mjestu znači oboga-
ćivanje za cijelu županiju. Kao 
topličanka jako sam vesela što 
je ponovno, na početku ili na 
kraju naše Aleje, kako god uz-
memo, ponovno otvoren Re-
storan Bellevue koji ima dugu 
tradiciju i povijest. Stariji sta-
novnici Toplica sigurno se sje-
ćaju odličnih plesnjaka i od-
lične zabave koji su se ovdje 
događali i ja se iskreno nadam 

da će ovaj restoran poslovati 
uspješno na veselje svih – po-
ručila je Petek.

Na kraju, valja još istaknu-
ti kako će se za jedinstveni ga-
stronomski doživljaj, uz šefa 
kuhinje Davida Komadinu koji 
će svojim idejama oplemeniti 
tradicijska jela i udahnuti im 
dašak suvremenosti, brinu-
ti i chefovi Mario Lepen i Da-
vid Francesco Komadina pod 
mentorstvom svjetski pozna-
tog MasterChefa Damira Ser-
tića, a ponuda restorana te-
meljit će se na tradicionalnim 
zagorskim jelima uz moderan 
i atraktivan štih koji, kada ga 
jednom doživite, morat ćete 
doći opet i opet. U restoranu 
Bellevue doživjet ćete pravu 
‘roštilj avanturu’. Naime, chef 
Mario Lepen kao začetnik Bal-
kanike – čudesa od mesa, cijeli 
program i ponudu diže na viši 
nivo sa svojim specijalitetima 
od mesa kakvog ovo područje 
još nije vidjelo. Uz unutarnji ro-
štilj, na terasi restorana nala-
zi se i ‘Vulcanus’ roštilj na ko-
jem se peče i kuha pred vama, 
uz atraktivnu otvorenu vatru. 
Nezaboravan doživljaj. Uz iz-
vrsnu gastronomsku ponudu, 
u restoranu ćete moći uživati i 
u niz ostalih, pomno osmišlje-
nih sadržaja, a sve s ciljem da 
se osjećate ugodno. Primjerice, 
bit će tu raznih događanja kroz 
organizirane tematske večeri 
koje će se određenim radnim 
danom u tjednu, svaki tjedan 
ili dva tjedna u mjesecu, odr-
žavati i nuditi kvalitetan sadr-
žaj i poseban program u večer-
njem terminu. 

Otvorenje nije propustila ni 
načelnica Krapinskih Toplica 
Gordana Jureković koja je če-
stitala vlasnici na otvorenju no-
vog restorana, ali i na izvrsnom 
timu kojeg je okupila i angaži-
rala za svoj novi projekt. (mč) n

Ovaj vikend pravi je razlog 
za posjetiti Trg Republike u Ča-
kovcu na koji se vraća ‘Burger 
Weekend’. Posjetitelji će u ne-
koliko dana moći probati burge-
re poznatih čakovečkih chefova 
Marka Palfija i Matije Bogda-
na te Mate Jankovića koji dola-
zi u goste sa svojim ‘Institutom 
za burgere’.  

Osim lokalnih chefova, na Ča-
kovec ‘Burger Weekend’ vraća-
ju se i prošlogodišnji pobjedni-
ci festivala - ekipa ‘Bistro Funk’ iz 
Novog Sada sa svojim burgerom 
‘How High’ kojeg su prošle godi-
ne posjetitelji ocijenili najboljim. 

Pridružuje se i ekipa ‘Bastards’ 
iz Murske Sobote te ‘Laganini’ i 
‘Škartoc ljubavi’ iz Čakovca.

Osim u burgerima, posjeti-
telji će do nedjelje moći uživa-
ti i u glazbenom programu na 
kojem će, između ostalih, na-
stupati Dino Dvornik Tribu-
te Band, Songkillers, DJ Phat 
Phillie te legenda hip hop kultu-
re, američka umjetnica i pjevači-
ca Bahamadia. 

U nedjelju će se održati i na-
tjecanje u jedenju ljutih burgera, 
a dva sata nakon toga proglasit 
će se najbolja burger kućica fe-
stivala. (kk) n

 » mnoštvo poznatih chefova i brdo dobre hrane

U Čakovec se vraća 
‘Burger Weekend’

Uz izvrsnu gastronomsku ponudu, u restoranu ćete moći uživati i u 
niz ostalih sadržaja, osmišljenih s ciljem da se osjećate ugodno
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22/2022
02.06.-08.06.2022.

18/2023
04.05.-10.05.2023.

Fiksni tečaj konverzije
1 EUR = 7,53450 kn

www.ktc.hr
info@ktc.hr

   RADNO VRIJEME ROBNIH CENTARA:  
Pon.-sub..: 7-21 h; Nedjeljama, praznicima i blagdanima: NE RADIMO

Naš Katalog proizvoda izrađen  
je na 100% recikliranom papiru. 

Pileći batak zabatak s 
dijelom leđa rfs Perutnina
svježe
(EUR/kg; kn/kg)

EUR
kn

2,12
15,97

Sladoled u kornetu 10x65g (650g)
jagoda-vanilija ili čokolada-vanilija
(1kg=6,14EUR; 1kg=46,26kn)

EUR
kn

-31%

5,79EUR 43,62kn

3,99
30,06

Pile gril ohlađeno na podlošku
svježe
(EUR/kg; kn/kg)

EUR
kn

3,05
22,98

Vino bijelo 
graševina 3l
Iločko vinogorje
(1l=0,97EUR; 1l=7,31kn)

Krastavac
(EUR/kg; kn/kg)

EUR
kn

0,99
7,46

EUR
kn

2,92
22,00

Birajte mudro!

https://www.ktc.hr/vas-kutak/akcijski-letci/
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 » čestitke dobitnicima

U Zagorje 
stigla dva 
Porina!

Krajem proteklog tjedna se 
u Boćarskom domu u Zagrebu 
održala 30. godišnjica Porina, 
a zagorski glazbenici ponovno 
su se našli među najboljima. 
Jedan je Porin stigao u Zabok, a 
drugi u Krapinu.

Zabočanin J. R. August Po-
rina je dobio za najbolji album 
alternativne glazbe ‘Still Wa-
ters’. Produkciju albuma J. R. 
potpisuje s Draženom Završ-
kim. J. R. August bio je nomi-
niran u kategoriji za najbo-
lji album alternativne glazbe 
‘Still Waters’ i za najbolji vi-
deo broj, za spot ‘I forgive her’. 
Osim njega, Zabočanin Tomi-
slav Goluban bio je u utrci za 
najbolji rock album, ’20 years 
on the road’.

Porin za najbolji album 
pop-folklorne glazbe pripao je 
Kvartetu Gubec za album ‘Za 
pajdaše’ u glazbenoj produkciji 
Rajka Suhodolčana. Inače, dru-
ga nominacija išla je raznim 
izvođačima za album ‘Festi-
val kajkavske popevke Krapina 
2022’. (kk) n

 » davor bobić prvi je strani rezidencijalni skladatelj u povijesti poznatog američkog sveučilišta

Varaždinac Davor Bo-
bić, jedan od najbo-
ljih i najvažnijih hr-
vatskih skladatelja, 

nedavno je boravio u SAD-u 
na Sveučilištu Wisconsin Ri-
ver Falls kao prvi strani rezi-
dencijalni skladatelj u povije-
sti sveučilišta.

Veliko priznanje za 
varaždinskog autora

Ovo prestižno sveučilište 
poznato je po 57 godina du-
goj tradiciji imenovanja ve-
likih suvremenih skladate-
lja rezidencijalnim, a 2023. 
godine, po prvi puta u po-
vijesti, profesorsko vijeće je 
jednoglasno odabralo sklada-
telja izvan Sjedinjenih Ame-

ričkih Država i to upravo 
Davora Bobića.

Bobićeva glazba izvedena je 
uz ovacije tijekom tri autorske 
večeri, a središnji događaj bila 
je praizvedba njegova najnovi-
jeg Američko-hrvatskog trip-
tiha za zbor, klavir i udaraljke 
na stihove hrvatske pjesniki-

nje Jasminke Domaš. Bobić je 
na sveučilištu održao i preda-
vanja o svojoj glazbi i njezinim 
stilskim odrednicama te ne-
koliko predavanja o hrvatskoj 
glazbi, prvom studiju tambura 
u svijetu na Akademiji u Osije-
ku kao i o Varaždinskim baro-
knim večerima čiji je ravnatelj. 
Bobićeva djela izveli su Koncer-
tni zbor Sveučilišta Wisconsin 
River Falls pod ravnanjem di-
rigentice dr. Cere Babb te Sim-
fonijski puhački orkestar pod 
ravnanjem Kristin Tjornehoj.

Uglednog je glazbenika u 
palači Patačić primio i varaž-
dinski gradonačelnik Neven 
Bosilj koji mu je čestitao na 
ovom važnom međunarodnom 
priznanju i istaknuo kako će 
mu Grad i dalje biti podrška u 
radu i stvaranju velikih glazbe-
nih djela. Uz to, Bosilj mu je za-
hvalio na promicanju hrvatske 
kulture i glazbe, Varaždinskih 
baroknih večeri i grada Varaž-
dina u svijetu. (kk)  n

Uglednog je glazbenika u palači Patačić primio i varaždinski gradonačelnik Neven Bosilj koji 
mu je čestitao na međunarodnom priznanju i istaknuo da će mu Grad i dalje biti podrška

 » završio 16. gfuk

Slijedi ljetno 
izdanje

Završilo je 16. po redu izda-
nje Glumačkog festivala u Kra-
pini i po Zagorju koji se održa-
vao od 14. do 30. travnja.

U tih je 17 dana na čak 25 
lokacija diljem Zagorja odigra-
no 30 odličnih predstava koje 
su oduševile mnogobrojnu pu-
bliku. Naime, ovogodišnje izda-
nje Festivala posjetilo je uku-
pno oko 6500 ljudi, od čega je 
njih 1600 pogledalo predstave 
u Krapini, a 4900 na ostalim lo-
kacijama po Zagorju. 

Međutim, to nije sve za ovu 
godinu. GFUK se, u suradnji s 
Muzejima Hrvatskog zagorja, 
ponovno vraća u svojem ljet-
nom izdanju, od 23. lipnja do 
2. srpnja, kada će se diljem Za-
gorja igrati predstave na otvo-
renom. (kk)  n

J.R. August

Fo
to

: M
aj

a 
Pr

go
m

et
 

Kajkavske kronike - broj 9



6. svibnja 2023. 23kultura

 » radobojski muzej ‘radboa’ bilježi sjajne rezultate

Radobojski Muzej ‘Rad-
boa’ bilježi sjajne rezul-
tate. Tijekom prošlog 

mjeseca, Muzej su posjeti-
li brojni posjetitelji iz Hr-
vatske, ali i ostatka Europe, 
a posebno se istaknula sku-
pina članova GeoCampa koja 
je stigla iz dalekog Islanda, a 
koja je u svojem kratkom bo-

ravku posjetila i ‘Hižu vino-
ve loze’, a sve u sklopu pro-
jekta “SMART BIZZ – SMART 
Budinščina za Zadrugu Za-
jednicu” koji je financiran od 
strane Islanda, Lihtenštajna 
i Norveške kroz Financijski 
mehanizam EGP-a. 
- Također bismo naglasili i 
brojne druge osnovne škole 

“Plan je ići dalje uz stručna vodstva, 
edukativne radionice i razne aktivnosti”

diljem Hrvatske koje su nas 
posjetile, uz naše učenike iz 
Jazvina koji su sudjelovali u 
zanimljivoj radionici kreira-
nja rimskih mozaika. Poseb-
no su nas i obradovali učenici 
Centra za odgoj i obrazova-
nje Krapinske Toplice, pozor-
no slušajući sve zanimljivosti 
radobojske povijesti, a tako-

đer su i marljivo sudjelovali 
u kreativnoj radionici - kažu 
iz Muzeja ‘Radboa’. 
S obzirom na rezultate posje-
ćenosti, iz Muzeja ‘Radboa’ 
poručuju da nastavljaju dalje 
uz kontinuirana stručna vod-
stva i održavanja edukativ-
nih radionica te raznovrsne 
aktivnosti i događanja. (kk) n

Javna ustanova za upravljanje zaštićenim dijelovima prirode 
Krapinsko-zagorske županije Zagorje zeleno i Općina Radoboj pozivaju vas na  

manifestaciju 

PROGRAM

Subota, 06. svibnja 2023. – Centar za prirodu Zagorje (Radoboj 34a)

09:00 – 09:45 predavanje „Biljke mesožderke svijeta” Williama Teocchi u Centru za prirodu 
„Zagorje“ (Radoboj 34a)

10:00-14:00 obilazak Planinarsko-poučne staze Putovima orhideja uz stručno vodstvo

14:00 - Ručak kod Planinarskog doma Radoboj i prodaja mesoždernih biljaka

-

Važno: Staza Putovima orhideja prolazi po postojećim planinarskim stazama za koje je 
potrebna standardna planinarska oprema. 

Molimo Vas da svoj dolazak potvrdite na mail: info@zagorje-priroda.hr ili telefon: 049/315 060. 

Veselimo se vašem dolasku!

Ravnateljica Dijana Hršak                                                                   Načelnik Anđelko Topolovec  

DANI ORHIDEJA
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POMOĆNI RADNIK/RADNICA
Poslodavac: HRESTAK, obrt za završne 
radove u građevinarstvu, vl. Damir 
Hrestak
Mjesto rada: GORJAKOVO
Rok za prijavu: 4.6.2023.

SOBOSLIKAR/SOBOSLIKARICA-LIČILAC/
LIČITELJICA
Poslodavac: Interijeri Pulek j.d.o.o. za 
građevinarstvo
Mjesto rada: VELIKO TRGOVIŠĆE
Rok za prijavu: 31.5.2023.

NJEGOVATELJ/ICA
Poslodavac: Obiteljski dom “Stubaki”
Mjesto rada: STUBIČKE TOPLICE
Rok za prijavu: 4.6.2023.

SKLADIŠTAR/SKLADIŠTARKA
Poslodavac: TENA-G društvo s 
ograničenom odgovornošću za trgovinu i 
ugostiteljstvo
Mjesto rada: ZABOK
Rok za prijavu: 31.5.2023.

VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 
SAMOSTALNI KNJIGOVOĐA/SAMOSTALNA 
KNJIGOVOTKINJA
Poslodavac: AUTOPRIJEVOZ STOLNIK 
DRAŽEN
Mjesto rada: DONJE LADANJE
Rok za prijavu: 12.5.2023.

ZAVARIVAČ (M/Ž) TIG POSTUPKOM - 
MOGUĆNOST ŠKOLOVANJA
Poslodavac: INOXMONT- VS - društvo s 
ograničenom odgovornošću za montažu 
industrijskih postrojenja i cjevovoda
Mjesto rada: SIGETEC LUDBREŠKI
Rok za prijavu: 18.5.2023.

RADNIK/RADNICA U PROIZVODNJI
Poslodavac: PRERADA PLASTIKE ŠANTEK, 
VELIMIR ŠANTEK
Mjesto rada: NOVI MAROF
Rok za prijavu: 19.5.2023.

FRIZER/FRIZERKA
Poslodavac: ŠINJORI društvo s 
ograničenom odgovornošću za frizerske i 
kozmetičke usluge i trgovinu
Mjesto rada: VARAŽDIN
Rok za prijavu: 24.5.2023.

SOCIJALNI RADNIK/SOCIJALNA RADNICA
Poslodavac: OBITELJSKI DOM GABRIJELA 
KOSANOVIĆ
Mjesto rada: GORNJE MAKOJIŠĆE
Rok za prijavu: 26.5.2023.

TEHNOLOG/TEHNOLOGINJA PRIPREME U 
PROIZVODNJI
Poslodavac: OMEGA VIKO društvo s 
ograničenom odgovornošću za trgovinu, 
proizvodnju i usluge
Mjesto rada: VARAŽDIN
Rok za prijavu: 26.5.2023.

KRAPINSKO-ZAGORSKA ŽUPANIJA

SOCIJALNI/A RADNIK/CA - U OBITELJSKOM 
DOMU ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE
Poslodavac: OBITELJSKI DOM LEONARDO
Mjesto rada: VELIKO TRGOVIŠĆE
Rok za prijavu: 31.7.2023.

TESAR/TESARICA
Poslodavac: DEJASI EPC d.o.o. za usluge
Mjesto rada: KRAPINA
Rok za prijavu: 6.6.2023.

DJELATNIK/DJELATNICA NA IZRADI 
ALUMINIJSKE BRAVARIJE
Poslodavac: BMH Bedekovčina d.o.o. za 
proizvodnju i usluge
Mjesto rada: BEDEKOVČINA
Rok za prijavu: 6.5.2023.

DOSTAVLJAČ/DOSTAVLJAČICA 
- SKLADIŠTAR/SKLADIŠTARKA
Poslodavac: OMP - OBRADA METALA d.o.o. 
za proizvodnju
Mjesto rada: ZABOK
Rok za prijavu: 11.5.2023.

VOZAČ/VOZAČICA TERETNIH MOTORNIH 
VOZILA
Poslodavac: ZAVRŠNI RADOVI KREŠO 
d.o.o. za graditeljstvo, trgovinu i usluge
Mjesto rada: KRAPINSKE TOPLICE
Rok za prijavu: 31.5.2023.

VOZAČ/ICA - DOSTAVLJAČ/ICA
Poslodavac: KOGUTEX d.o.o. proizvodnja, 
trgovina i usluge
Mjesto rada: KONJŠČINA
Rok za prijavu: 15.5.2023.

ELEKTRIČAR/ELEKTRIČARKA
Poslodavac: VALOVITI PAPIR - DUNAPACK 
društvo s ograničenom odgovornošću za 
proizvodnju i trgovinu valovitim papirom
Mjesto rada: ZABOK
Rok za prijavu: 30.6.2023.

VOZAČ/VOZAČICA TERETNOG MOTORNOG 
VOZILA
Poslodavac: LA-RO PROMET d.o.o. za 
prijevoz
Mjesto rada: PUSTODOL OREHOVIČKI
Rok za prijavu: 12.5.2023.

RADNIK/CA NA STROJNOJ OBRADI METALA 
(CNC OPERATER/KA)
Poslodavac: ALATI STUHNE d.o.o. za 
proizvodnju alata za staklarsku industriju 
i strojnih dijelova
Mjesto rada: VALENTINOVO
Rok za prijavu: 26.5.2023.

DOKTOR/DOKTORICA DENTALNE MEDICINE
Poslodavac: PRIVATNA STOMATOLOŠKA 
ORDINACIJA STANKA ŠALKOVIĆ BELOŠEVIĆ 
DR. STOM.
Mjesto rada: ĐURMANEC
Rok za prijavu: 30.6.2023.

WEB DIZAJNER/ICA
Poslodavac: S-EFEKT d.o.o. za tržišno 
komuniciranje
Mjesto rada: KRAPINA
Rok za prijavu: 12.5.2023.

BURZA RADA

RAČUNOVODSTVENI DJELATNIK/
RAČUNOVODSTVENA DJELATNICA
Poslodavac: Dom za psihički bolesne 
odrasle osobe Bistričak
Mjesto rada: JALŽABET
Rok za prijavu: 25.5.2023.

PEKAR/PEKARICA
Poslodavac: PEKARA KLAS D.O.O. ZA 
PROIZVODNJU I TRGOVINU
Mjesto rada: ŠEMOVEC
Rok za prijavu: 25.5.2023.

KONOBAR/KONOBARICA U CAFFE BAR 
MADERA
Poslodavac: E-Light Automation 
jednostavno društvo s ograničenom 
odgovornošću za proizvodnju, usluge i 
trgovinu
Mjesto rada: VARAŽDIN
Rok za prijavu: 25.5.2023.

RAVNATELJ/ICA CENTRA ZA 
REHABILITACIJU VARAŽDIN
Poslodavac: Centar za rehabilitaciju 
Varaždin
Mjesto rada: VARAŽDIN
Rok za prijavu: 10.5.2023.

POMOĆNI RADNIK/POMOĆNA RADNICA 
PRIMARNE PRERADE DRVA
Poslodavac: EGORRA društvo s 
ograničenom odgovornošću za 
proizvodnju, trgovinu i usluge
Mjesto rada: LEPOGLAVA
Rok za prijavu: 6.5.2023.

TOKAR CNC (M/Ž)
Poslodavac: OPREMA-STROJEVI - D.D. ZA 
PROIZVODNJU I MONTAŽU INDUSTRIJSKIH 
STROJEVA
Mjesto rada: LUDBREG
Rok za prijavu: 3.6.2023.

VODITELJ/VODITELJICA ELEKTRO ODJELA
Poslodavac: ELEKTROMEHANIK SYSTEME
Mjesto rada: DONJI KNEGINEC
Rok za prijavu: 19.5.2023.

KOMERCIJALIST-ADMINISTRATOR/
KOMERCIJALISTICA-ADMINISTRATORICA
Poslodavac: DESYRE D.O.O. ZA TRGOVINU, 
PROIZVODNJU I USLUGE U POLJOPRIVREDI
Mjesto rada: NEDELJANEC
Rok za prijavu: 25.5.2023.

PRODAVAČ/PRODAVAČICA U 
POLJOPRIVREDNOJ TRGOVINI 
– AGROCENTRU
Poslodavac: DESYRE D.O.O. ZA TRGOVINU, 
PROIZVODNJU I USLUGE U POLJOPRIVREDI
Mjesto rada: CESTICA
Rok za prijavu: 25.5.2023.

MEĐIMURSKA ŽUPANIJA
CNC OPERATER/OPERATERKA
Poslodavac: ‘PROMETAL’D.O.O. ZA OBRADU 
METALA I NEMETALA,PROIZVODNJA 
STROJEVA,ALATA I METALNE GALANTERIJE
Mjesto rada: SAVSKA VES
Rok za prijavu: 15.5.2023.

VODITELJ/VODITELJICA RAČUNOVODSTVA I 
MALOPRODAJE
Poslodavac: HST AUTOMATIKA društvo 
s ograničenom odgovornošću za 
proizvodnju, usluge i trgovinu
Mjesto rada: ŠTRIGOVA
Rok za prijavu: 12.5.2023.

OPERATER/KA NA CNC REZAČICI
Poslodavac: Fast Processing BRA-MAR 
d.o.o. za proizvodnju i usluge
Mjesto rada: VRHOVLJAN
Rok za prijavu: 31.5.2023.

KONOBAR/KONOBARICA
Poslodavac: UGOSTITELJSKI OBRT ČAPA
Mjesto rada: ČAKOVEC
Rok za prijavu: 31.5.2023.

POMOĆNI RADNIK/RADNICA U STOLARIJI
Poslodavac: SMRTIĆ OPREMA STOLARIJA, 
vl. Tanja Smrtić Vugrinec
Mjesto rada: GORNJI KURŠANEC
Rok za prijavu: 12.5.2023.

SPREMAČ/SPREMAČICA - ČISTAČ/ČISTAČICA
Poslodavac: Atalian Global Services 
Croatia d.o.o. za ekonomske i poslovne 
usluge
Mjesto rada: MURSKO SREDIŠĆE
Rok za prijavu: 9.5.2023.

STRUČNI RADNIK/STRUČNA RADNICA U 
INTEGRATIVNOJ RADIONICI
Poslodavac: PROIZVODNJA PG d.o.o.
 za proizvodnju i usluge
Mjesto rada: PRELOG
Rok za prijavu: 27.5.2023.

KUHARICA/KUHARICA - ČISTAČ/ČISTAČICA
Poslodavac: AUTOTRANSPORTI “MAJNIĆ” 
Mjesto rada: PODTUREN
Rok za prijavu: 31.5.2023.
PRODAVAČ/PRODAVAČICA 
NAFNIH DERIVATA

Poslodavac: ‘MOBENZ’PODUZEĆE ZA 
TRGOVINU,UGOSTITELJSTVO,TURIZAM I 
DRUGO D.O.O.
Mjesto rada: ČAKOVEC
Rok za prijavu: 31.5.2023.

NJEGOVATELJ/NJEGOVATELJICA
Poslodavac: OBITELJSKI DOM ZA PSIHIČKI 
BOLESNE OSOBE ŠKVORC MARINA
Mjesto rada: ŠTRIGOVA
Rok za prijavu: 1.6.2023.

ZAVARIVAČ/ZAVARIVAČICA
Poslodavac: InMark Pro d.o.o. 
za trgovinu i usluge
Mjesto rada: ČAKOVEC
Rok za prijavu: 25.5.2023.

VOZAČ/VOZAČICA KIPERA C KATEGORIJE
Poslodavac: GRADAX d.o.o. za graditeljstvo
Mjesto rada: GORNJI KURŠANEC
Rok za prijavu: 26.5.2023.

MEHANIČAR/MEHANIČAR 
- MEHATRONIČAR/MEHATRONIČARKA
Poslodavac: HAIX Obuća d.o.o.  za 
proizvodnju i trgovinu
Mjesto rada: MALA SUBOTICA
Rok za prijavu: 7.5.2023.

SOCIJALNI RADNIK/RADNICA
Poslodavac: OBITELJSKI DOM ZA STARIJE 
I NEMOĆNE OSOBE MARIO MESARIĆ 
ŠTEFANEC
Mjesto rada: ŠTEFANEC
Rok za prijavu: 30.6.2023.

POMOĆNI RADNIK/RADNICA - ČISTAČ/
ČISTAČICA
Poslodavac: MESNICA MIHALIĆ d.o.o.
za proizvodnju i trgovinu
Mjesto rada: NEDELIŠĆE
Rok za prijavu: 30.6.2023.
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Sport je puno više od sa-
mog natjecanja. On od 
najmanjih nogu odga-
ja za jedan drugačiji 

stil života, a kako bi djeca još 
lakše odabrala sport umjesto 
mobitela i sjedilačkog nači-
na života, na sportskom igra-
lištu Nogometnog kluba Mla-
dost iz Zaboka, u četvrtak se 
vratila, nakon godina izbiva-
nja zbog pandemije, Olimpi-
jada dječjih vrtića.

A koliko su je se ljudi zaže-
ljeli, i mlado i ono nešto sta-
rije, svjedočile su pune tribi-
ne NK Mladosti, navijači koji 
su došli podržati, nikad broj-
nije, malene sportaše.  

organizacija i sportovi
Organizirati ovako veliki do-
gađaj prepun sadržaja, ali i lo-
gističkih problema nije laka 
stvar. To najbolje zna glav-
ni tajnik Sportske zajednice 
KZŽ i koordinator 19. Olim-
pijskog festivala dječjih vrtića, 
Branko Piljek, koji je posljed-
njih dana s nestrpljenjem gle-
dao u nebo i pratio vremen-
sku prognozu.

– Ovo je jedna od najljepših 
olimpijada, ipak se radi o dje-

ci, a organizacija ovog festiva-
la je vrlo zahtjevna. Mi smo do 
sada imali najviše 15 vrtića, pa 
smo imali problema koje smo 
u hodu rješavali. Pripremamo 
se više od mjesec i pol, a in-
tenzivno zadnjih sedam dana. 
I kad sve posložimo onda ima-
mo jedino problema s vreme-
nom, jer mehanizam od 16 au-
tobusa, prijevoza, šatora i svih 
onih koji bi trebali sudjelova-
ti, a radi se o 70 ljudi koji po-
državaju olimpijadu, je teško 
odgoditi i ponovno realizira-
ti. Međutim, kad sve to završi, 
kad djeca odu s medaljicama 
za sudjelovanje, medaljama za 
prva tri mjesta zadovoljni kući, 
to je onda nagrada za sve što 
smo radili. Osim toga, mi smo 
u sport ušli s namjerom da ne-
što iza sebe ostavimo – poru-
čio je Piljek.

Dok smo razgovarali s 
glavnim tajnikom, iza nas je 

Ovo je događaj kojeg će klinci 
pamtiti čitav svoj život

 » najveća dosad: olimpijada dječjih vrtića u zaboku okupila 760 mališana iz cijelog zagorja

bio sve glasniji žamor 760 
djece koja su željno iščeki-
vala svoj red kako bi se oku-
šala u jednoj od šest igara i 
disciplina.  

–  Imamo dvije sportske 
igre, nogomet i od ove godine 
rukomet, a od atletskih disci-
plina imamo sprint na 50 me-
tara, štafetu 4 x 25 metara, ba-
canje loptice u daljinu te skok 
u dalj iz mjesta – rekao je Pi-
ljek i dodao savjet roditeljima:

– Neka skinu na vrijeme 
djeci medalje, jer se dogodi-
lo kada bi došli doma s me-
daljama da ih djeca više  nisu 
skidala, pa su morali čekati 
počinak kako bi im ih skinu-
li – našalio se Branko Piljek.

Domaćin najveće sport-
ske manifestacije za klince u 
Zagorju bila je NK Mladost i 
predsjednik Sportske zajed-
nice Krapinsko – zagorske žu-
panije, Tihomir Vančina.  

Nikola Turin
info@kajkavsjekronike.hr.hr

Mali natjecatelji nestrpljivo su čekali da se okušaju u nekoj od šest disciplina - nogomet, 
rukomet, sprint, štafeta, bacanje loptice u dalj te skok u dalj s mjesta

Sama brojka od 20 dječjih vrtića koliko 
ih je sudjelovalo, govori kako su u Zabok 
došla djeca iz svih krajeva Zagorja kako 
bi pokazala svoje sportske talente
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– Posljednje tri godine ni-
smo organizirali dječju olimpi-
jadu zbog korone, ali evo nas 
tu, budući da sam predsjednik 
NK Mladost, na mojem igrali-
štu. Ukupno 760 djece, što da-
lje reći, snimio sam kadrove 
kada su izlazili pred roditelje 
na početku – kazao je Tihomir 
Vančina te je bacio pogled na 
prepune tribine:

– Igrao sam tu 20 i nešto se-
zona nogometa, a ne sjećam 
se da su ovako pune bile tribi-
ne. Jedna od najvećih manife-
stacija u Hrvatskoj, što se tiče 
dječjih olimpijada. Ovo je čak 
14. po redu od ukupno 18 njih 
koliko se organiziralo u Hr-
vatskoj – rekao je predsjednik 
Vančina te se zahvalio glav-
nom tajniku Branku Piljeku na 
organizaciji, KZŽ i svima koji 
sudjeluju u jednoj od najvećih 
manifestacija u Zagorju i šire.

sportski duh
Važnosti ovog događanja 
za djecu svjesna je ravnate-
ljica Dječjeg vrtića “Gustav 
Krklec” iz Krapine, Ksenija 
Ostojić  koja nije krila veselje 

što se ponovno nalazi s vrti-
ćem na olimpijadi.

– Radosni smo što smo 
opet ovdje nakon COVID-a s 
djecom iz vrtića koja iščekuju 
sportske igre, isto kao i mi od-
gojitelji. Uvijek smo osvajali 
dobra mjesta i ponosno se sje-
ćamo naših prijašnjih prvaka 
te isto tako i fair play zasluga 
koje smo do sad osvojili, sve 
medalje stoje na ulazu u naš 
vrtić. Djeca su koliko-toliko 
mogla pripremiti s obzirom 
na lošije vremenske uvjete, 
ali pripremljena su na način 
da to bude fair play, za jedno 
novo iskustvo i nastup i spre-
mni su jako puno dati od sebe, 
ali i da jedan drugog ne ozlije-
de tijekom igre, kako u vrtiću, 
tako i ovdje na sportskom do-
gađanju – rekla je ravnateljica 
Ksenija Ostojić.

Da se djeca mogu bezbriž-
no zabaviti, pobrinula se Kra-
pinsko – zagorska župani-
ja koja je pokrila financijsku 
stranu ove manifestacije.

– Ovakva pozitivna energi-
ja i atmosfera kod djece, a i 
kod teta iz vrtića te s druge 

strane na tribinama, kod ro-
ditelja, djedova, baka koji su 
došli ovdje bodriti i pratiti je 
jedna prekrasna slika. Izuzet-
no bitno je djecu učiti kolekti-
vu, da su vezani jedni za dru-
ge, da se jedan sportski duh u 
njima razvija, a pogotovo da-
nas kada su svi na mobiteli-
ma, vrlo malo vremena provo-
de u prirodi. I razvijati jedan 
takmičarski duh, jer ipak kad 
je natjecanje, naravno po-
bjednik dobiva svojih pet mi-
nuta slave, ali ovdje je najbit-
nije da se djeca dobro zabave 
i međusobno upoznaju – ista-
knuo je župan Željko Kolar.

Sama brojka od 20 dječjih 
vrtića govori kako su u Zabok 
došla djeca iz svih krajeva Za-
gorja kako bi pokazala svoje 
sportske talente.  

– Ovdje se i djeca poistovje-
ćuju s gradovima i općinama 
iz kojih dolaze, imaju dresove, 
zastave u bojama svojih mje-
sta i taj natjecateljski duh je 
dobar. A kako je uvodno taj-
nik rekao, pozvali smo na fair 
play, to je izuzetno bitno da 
djeca znaju da pobjeda mora 
biti zaslužena i poštena, jer 
inače ne vrijedi – zaključio je 
župan Kolar. n

Događaj je ovo čija je organizacija 
izuzetno zahtjevna, a tome svjedoči i 
činjenica da su vrtićanci stigli s čak 16 
autobusa

Tihomir Vančina

Željko Kolar

Ksenija Ostojić

Branko Piljek
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Još od kako su se naši naj-
bolji stolnotenisači, Tama-
ra Boroš i Zoran Primo-
rac, umirovili od repre-

zentativne karijere, novinar-
ski stupci gotovo da su utihli 
kad se radi o sportu u kojem 
je Forrest Gump pobijedio silu 
poput Kine. 

No, ovo stanje bi se vrlo 
brzo moglo promijeniti jer se 
između dva krapinska brda 
smjestila Osnovna škola An-
tuna Cesareca, iz čije dvorane, 
osim ritmičkog zvuka loptica, 
dolaze i brojni vrhunski re-
zultati, upravo kao posljedica 
udaranja ping - pong loptice, 
koji se nižu jedan za drugim. 
Svaki novi rezultat je stepe-
nica više u ukupnom poretku 
na hrvatskoj stolnoteniskoj 
ljestvici.  

tajne uspjeha
Ponukani nedavnim izvanse-
rijskim uspjehom mladih kra-
pinskih stolnotenisača na Pr-
venstvu Hrvatske, gdje su u 
svakoj kategoriji osvojili pe-
har i medalju, odlučili smo za-
viti iza vrata spomenute dvo-
rane, kako bismo otkrili tajne 
uspjeha o kojima će usko-
ro, uvjereni smo, brujati cijeli 
sportski svijet. Zapamtite ime 
Sara Rivetti.

No, odgovore na pitanja 
prvo smo potražili kod glav-
nog i odgovornog, predsjed-
nika Stolnoteniskog kluba ‘Za-
gorec’ Krapina, Branka Krkala, 
koji nam je ukratko prepričao 
uspješnu godinu.  

-  Ovakve rezultate nismo 
do sad ostvarili, stoga mogu 
sa sigurnošću reći kako je ova 
godina najuspješnija u čitavoj 
povijesti našeg kluba – rekao 
je predsjednik Krkalo te na-
brojao samo neke od ostvare-
nih uspjeha:   

- Imamo ekipne prvake Hr-
vatske, Sara nam je na rang li-
sti prva, na prvenstvu Hrvat-
ske je osvojila drugo mjesto, 
u ženskom paru s kolegicom 
je osvojila prvo mjesto, 
a s kolegom u mix 
paru drugo. Tako 
da su nam za 
ovu godinu sve 
želje ispunje-
ne, no nećemo 
se tu zaustaviti 
već idemo dalje, 
kako bi rekao ko-
lega trener, samo 

Sara Rivetti, Stella Presečki i braća 
Posilović punit će sportske rubrike

 » u stolnoteniskom klubu zagorec iz krapine stvaraju se prvaci

nam je nebo granica - poru-
čio je Krkalo.   

Rad s djecom jedan je od 
najzahtjevnijih mogućih po-
slova, a dodati sportsku kom-
ponentu u to daje jedan pose-
ban izazov.   

u top 5
- Momentalno naši najbolji 
stolnotenisači su Sara Rivetti, 
Stella Presečki te braća Lovro 
i Vilim Posilović, ali imamo tu 
još djece s kojom radimo ve-
oma uporno kako bi naslije-
dili ovo što smo sada stvorili. 
Naime, nalazimo se među pr-
vih pet u svim kategorijama u 
Hrvatskoj, a iz Zagorja imamo 
najviše igrača na visokim pozi-

cijama – rekao je Krkalo.  
Za ponavljanje 

uspjeha sa sljede-
ćim generacija-

ma, a i napredak 
postojećih igra-
ča,  najvažni-
ji je trening. To 
je tajna njihovog 

uspjeha, otkriva-
ju iz kluba.   

Nikola Turin
info@kajkavsjekronike.hr.hr

“
Svaki novi pehar mi daje 
lijepu uspomenu na svaki 
odigrani turnir, na sve ono što 
sam osvojila i predstavlja mi 
nagradu za sav uloženi trud”
SARA RIVETTI

sport Kajkavske kronike - broj 9



6. svibnja 2023. 29

- Do prošle godine trenira-
li smo dva puta tjedno i kada 
bismo dolazili na neki turnir 
te osvajali to što smo osvajali, 
ljudi jednostavno nisu mogli 
vjerovati da s toliko malo tre-
ninga postižemo takve rezul-
tate. Bili smo onda prisilje-
ni nakon tih rezultata, kako 
bismo ostali na tim ostva-
renim pozicijama, potraži-
ti još termina za treniranje, 
što nas je dovelo privreme-
no u školu Jesenje, no tamo 
nismo imali adekvatan pro-
stor za onakve treninge ka-
kve zahtijevaju naši rezultati. 
Tako smo ove godine u velja-

či ipak uspjeli dogovoriti dva 
dodatna termina u ovoj dvo-
rani  u matičnoj školi, gdje 
imamo treninge već 30 godi-
na. Djeca naporno rade, četi-
ri puta na tjedan s kolegom i 
sa mnom te su sami rezultati 
evidentni - ispričao je pred-
sjednik Krkalo.

nagrada za trud
Ovom prilikom smo razgo-
varali smo i s najboljom stol-
notenisačicom, mladom na-
dom Sarom Rivetti, koja je 
na proteklom prvenstvu Hr-
vatske odigrala čak tri final-
na meča zaredom.   

- Bilo je stvarno po-
dosta teško i mo-
ram reći da je 
ovog puta bilo 
jako iscrplju-
juće,  no svaki 
novi pehar mi 
daje lijepu us-
pomenu na sva-
ki odigrani turnir, 
na sve ono što sam 
osvojila i predstavlja 
mi nagradu za sav ulože-
ni trud – ispričala je Sara Ri-
vetti te otkrila kako se pred 
natjecanje osjeća spremno, ali 
i uzbuđeno.   

Za stolnoteniskim stolovi-
ma u dvorani trening je odra-
dio dugogodišnji trener STK 
Zagorca, Krešimir Puljko, koji 
nam je ovom prilikom otkrio 
malo više što se događa sa 
svake strane mreže.  

-  Prije novih početaka po-
stojao je u Krapini klub koji 
se čak natjecao u tadašnjoj 

prvoj Hrvatskoj super 
ligi, no onda je usli-

jedila pauza od 
desetak godina. 
Tada kolega Kr-
kalo nanovo or-
ganizira i osnu-
je klub te tako 

sad postojimo 
već 20-ak godina 

- započeo je trener 
Puljko koji je dodatno 

podcrtao važnost treninga:  
- Interes je među djecom 

na mahove. Kad god posti-
gnemo veći rezultat, to pri-
vuče djecu pa imamo malo 
više, a nekad smo na 10 kli-
naca, što je i optimalno za dva 
trenera. U svakom individual-
nom sportu, razliku u kvali-
teti čini frekvencija treninga. 
Mi smo sada na sreću uspje-
li to posložiti, pa imamo če-
tiri treninga tjedno. U nekih 
sat i pol treninga krećemo sa 
zagrijavanjem, nakon čega ra-

dimo vježbe u kojima se uče 
naprednije stvari, tako da s 
ovom malo naprednijom dje-
com idemo na neke finese i 
taktičke varijante koje i čine 
stolnotenisku igru iznimno li-
jepim sportom – istaknuo je 
Puljko koji se može pohvali-
ti 50-godišnjim iskustvom u 
ovom sportu.  

mlađi protiv starijih
Kako djeci sport brzo ne bi po-
stao dosadan, u klub se igra-
či mlađih kategorija natječu 
s onim starijima. Upravo se 
u takvim okršajima, ističu iz 
kluba, stvaraju igrači u indi-
vidualnom sportu kao što je 
stolni tenis.  

- Kao i u svakom drugom 
individualnom sportu, dola-
ze nam djeca koja se ne nađu 
u nogometu ili rukometu, ali 
onda se upravo tu pronađu. 
Kroz individualni sport se 
onda puno bolje razvijaju jer 
osjete gorčinu poraza i slast 
pobjeda i da se najviše mora-
ju osloniti sami na sebe, iako 
je trener uvijek pored. Me-
đutim, za stolom ste samo 
vi i protivnik. Stolni tenis je 
zbog toga dobar radi razvoja 
samog igrača, kao sportaša i 
kao osobe - zaključio je tre-
ner Puljko. n

“
Kroz individualni sport se djeca 
puno bolje razvijaju jer osjete 
gorčinu poraza i slast pobjeda 
i da se najviše moraju osloniti 
sami na sebe”
KREŠIMIR PULJKO - trener

Branko Krkalo

sport

Sara Rivetti već sad ima impresivnu 
kolekciju pehara i odličja
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 » prvi za hrvatsku

Krunoslav 
Ivanušec peti 
stigao do cilja

Na stazi dugoj 36 kilometa-
ra, od starta u Pakracu, do cilja 
u Okučanima, održano je natje-
canje za najspremnijeg pripad-
nika Oružanih snaga Republike 
Hrvatske - “Memorijal bojnik 
Davor Jović – Prvi za Hrvatsku 
2023.”. Na natjecanju su sudje-
lovala 84 natjecatelja, i to 42 
pripadnika OSRH, 10 pripadni-
ka MUP-a RH, dok su njih 32 bili 
natjecatelji oružanih snaga sa-
vezničkih i partnerskih zema-
lja: Bosne i Hercegovine, Češke, 
Estonije, Francuske, Kosova, Li-
tve, Poljske, Rumunjske, Slove-
nije, Španjolske i SAD.

Natjecatelji su morali sa-
vladati osam različitih radnih 
točaka, tijekom prolaska sta-
ze nosili su obaveznu opremu 
i naoružanje težine 20 kilogra-
ma, a njih 77 uspjelo je za-
vršiti utrku.

Odličan rezultat za najspre-
mnijeg vojnika i ove je godi-
ne postigao policijski službe-
nik Policijske uprave krapinsko 
- zagorske, pripadnik Interven-
tne jedinice policije Krunoslav 
Ivanušec, koji je osvojio viso-
ko peto mjesto u kategoriji pri-
padnika MUP-a, u cilju pozvo-
nivši zvonom, pozdravljajući 
hrvatsku zastavu. (kk) n

 » uvjerljivo najbrži josip meštrić i maja bonačić predstavljat će hrvatsku u austriji

Prošle je nedjelje održana 
prva od šest utrka ‘Hi-
storic Trail Cupa’ u ko-

joj je sudjelovalo više od 200 
trkača, a oni najbolji okuša-
li su se na čak 85 kilometara. 
Domaćin je bio Novi Marof, a 
riječ je o nastavku dobre su-
radnje između Atletskog kluba 
Varaždin, Grada Novog Maro-
fa i gradske Turističke zajedni-
ce, budući da se ovakve utrke, 
upravo u organizaciji varaž-
dinskog Atletskog kluba, već 
duži niz godina održavaju na 
novomarofskom području.

Novi Marof ugostio prvu od 
šest utrka ‘Historic Trail Cupa’

Trkači su se okušali na jed-
noj od četiri dionice – najkra-
ćoj, Marofskom Mini Trailu 
od pet kilometara i Fun&Pain 
Trailu na ruti od 14 kilometara 
koja je vodila od Čeva do No-
vog Marofa. Oni nešto izdržlji-
viji trčali su Brdski maraton, od 
Ivanca do Novog Marofa, dok 
su se oni najhrabriji okušali na 
ruti od čak 85 kilometara koja 
se trčala od Novog Marofa do 
Ivanca pa potom ponovno do 
Novog Marofa. Posljednja dio-
nica ujedno je bila i Prvenstvo 
Hrvatske u trailu.  

Najposjećenija utrka bila 
je ona na 14 kilometara koja je 
ove godine startala kraj dvorca 
Bela II, a ruta je trkače vodila 
po prekrasnoj prirodi novoma-
rofskog područja, preko Čeva i 
Grebengrada, sve do cilja kod 
vanjske pozornice Kulturnog 
centra Ivan Rabuzin.  

Dodatnu atraktivnost utr-
kama dali su pripadnici Gre-
bengradskih haramija koji su 
pucnjem označili start Ma-
rofskog Mini Traila čija je 
ruta trkače vodila okolicom 
Novog Marofa. 

Na najdužoj utrci, onoj od 
85 kilometara najbrži su bili Jo-
sip Meštrić iz AK Rika i Maja Bo-
načić iz AK Sljeme koji će Hr-
vatsku predstavljati u Austriji. 
Prvi u cilj na 4. brdskom mara-
tonu “Ivanec – Novi Marof” utr-
čali su Goran Marković iz AK Va-
raždin i Sanja Hrašćanec, dok su 
na najposjećenijoj utrci, među 
111 trkača, najbrži bili Tomislav 
Vertuš i Marina Godinić, oboje 
članovi AK Varaždin. Na Maro-
fskom Mini Trailu prvi su u cilj 
ušli Saša Horvat i Ivana Zeljko, 
oboje iz AK Međimurje. (kk) n

Trkači su se mogli okušati na jednoj od četiri dionice od kojih je najkraća bila dugačka pet 
kilometara, a najduža čak 85, dok je najposjećenija utrka bila ona na 14 kilometara

sport Kajkavske kronike - broj 9
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Zagorska je policija prote-
klog vikenda utvrdila ukupno 85 
prometnih prekršaja.

Najveća očitana koncentra-
cija alkohola u organizmu utvr-
đena u subotu 29. travnja oko 20 
sati, u Svetom Križu, kod 38-go-
dišnjaka koji je osobnim auto-
mobilom upravljao s 2,47 promi-
la alkohola u organizmu. Vozaču 
je određeno zadržavanje i pro-
tiv njega je podnesen optuž-
ni prijedlog s predloženom nov-

čanom kaznom od 1320 eura 
te zaštitnom mjerom zabra-
ne upravljanja motornim vozi-
lom ‘B’ kategorije u trajanju od 
tri mjeseca.

Najveća nepropisna brzina 
kretanja vozila utvrđena je u pe-
tak 28. travnja, u Galovcu Začret-
skom od 118 km/h na dijelu ce-
ste gdje je dozvoljena brzina 80 
km/h. Vlasniku vozila slijedi za-
htjev za dostavu podataka o 
vozaču. (vh) n

Na području Velikog Trgovi-
šća provodi se aglomeracija u 
ulici Matije Gupca, stoga je ista 
zatvorena za sav promet, osim 
za prolazak stanara. No to nije 
spriječilo neopreznu vozačicu 
u pokušaju prolaska ulicom.

– Evo ceste šta rade, upa-
la sam od Velikog Trgovišča 

prema Domahovom, ul.Matije 
Gupca nigdii znaka i opreze 
postavljene bravoo cestee, slo-
mila sam kotač, karter, i branik 
– rekla je vozačica za Facebo-
ok stranicu Policija zaustav-
lja Krapinsko - zagorska žu-
panija. (kk) n

 » bome su ga fino ‘udarili’ po džepu

 » direktno u rupu

Rekorder u Svetom Križu napuhao 2,47 

Evo šta rade: O’šli kotač, karter,...

 » proteklog vikenda čak devet prometnih nesreća u zagorju 
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Dvije nesreće izazvali pijani vozači, jednu neprilagođena brzina, 
zatim oduzimanje prednosti, ne držanje prometne trake…

Mopedist i motociklist 
zadobili teške ozljede 

Tijekom proteklog viken-
da na prometnicama 
Krapinsko - zagorske 

županije policija je zabilježi-
la devet prometnih nesreća.

U prometnoj nesreći do 
koje je došlo u Bedekovčini 
zbog nekretanja vozilom uz 
desni rub, kolnika vozač mo-
peda zadobio je teške tjele-
sne ozljede. Isto tako, teške 
tjelesne ozljede zadobio je 
vozač motocikla u promet-
noj nesreći do koje je doš-

lo u Sopotu kraj Pregrade, a 
uzrok nesreće je neprilago-
đena brzina. U Zlatar Bistri-
ci, u prometnoj nesreći do 
koje je došlo uslijed oduzima-
nja prednosti prolaska, jedna 
osoba zadobila je lakše tjele-
sne ozljede, a lakše je ozlije-
đena i jedna osoba u promet-
noj nesreći do koje je došlo u 
Pustodolu zbog nepropisne 
radnje vozilom.

Do pet nesreća s materijal-
nom štetom došlo je u Tuhlju, 

Zaboku i Svetom Križu Za-
čretju, zbog nepropisne rad-
nje vozilom, u Klokovcu zbog 
oduzimanja prednosti prola-
ska te u Novom Golubovcu 
zbog nekretanja vozilom uz 
desni rub kolnika.

U prometnim nesrećama 
u Klokovcu i Novom Golu-
bovcu sudjelovali su vozači 
pod utjecajem alkohola - 
ovaj u Klokovcu ‘napuhao’ je 
1,69 promila, a vozač u No-
vom Golubovcu 2,00. (kk) n
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OBAVIJESTI O SMRTI

Predajte osmrtnice na adresi osmrtnice@kajkavskekronike.hr
Obavijesti o smrti, posljednje pozdrave, sjećanja i zahvale predajte putem e-maila.

Barica Jakšić
rođ. Dugina

preminula 4. svibnja 2023. 
u 91. godini života

Darko Nišević

Varaždin
62 godine

Vladimir Flegar

Varaždin 
84 godine

Terezija Štimac

Varaždin 
88 godina

Nikica Valentić

Zagreb
72 godine

Draženka Požgaj
rođ. Bartolić

iz Nedelišća
preminula u četvrtak

 4. svibnja 2023. godine 
nakon duge i teške bolesti 

Ivaka Ljubić

Velika Gora, Pregrada
1935. – 2023.

Ivanka Lamot

Donja Plemenšćina, Pregrada
1948. – 2023. 

Ante Šćuric

Stjepana Radića, Pregrada
1942. – 2023. 

Mirko Fučkar

Gajeva, Zabok 
29.10.1928. – 02.05.2023.

Branko Pavić

preminuo 1. svibnja 2023. 
u 68. godini života 

Agneza Just
rođ. Vincetić

iz Vularije
preminula u petak, 

5. svibnja 2023. godine u
 96. godini života
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Slika “Vrisak”

7. svibnja 1994.  - pro-
nađena ukradena sli-
ka Edvarda Muncha 
„Vrisak“. Slika je 
ukradena u veljači  
iste godine. Radilo 
se o najslavnijoj sli-
ci u Norveškoj, kao 
i o jednom od svjet-
ski najprepoznatljivi-
jih djela moderne um-
jetnosti općenito. Sliku su 
kradljivci ukrali iz Nacionalne 
galerije u Oslu. Slika je ukradena 
točno na dan svečanog otvaranja 
Zimskih olimpijskih igara u norveš-
kom gradu Lillehammeru. Sveča-
nost otvaranja kradljivci su isko-
ristili kao dobru priliku za akciju. 
Kradljivci su u Nacionalnoj galeriji 
ostavili poruku “Hvala za slabo osi-
guranje”. Nekoliko mjeseci kasnije 
pokušali su zatražiti otkupninu od 
otprilike jednog milijuna dolara, 
no u policijskoj akciji spomenu-
tog je dana slika Vrisak oduzeta 
kradljivcima i vraćena u posjed 
Norveške. Slika je pronađena u 
norveškom primorskom gradi-
ću Åsgårdstrandu, gdje je Edvard 
Munch svojevremeno slikao. 
Foto: Pixabay 

Eiffelov toranj

6. svibnja 1889. – Eiffelov toranj 
otvoren za posjetitelje. Glasoviti to-
ranj, kojeg je konstruirao inženjer 
Gustav Eiffel, zapravo je sagrađen 
kako bi poslužio kao luk na ulazu u 
prostor Velike svjetske izložbe u Pa-
rizu te godine. Isprva je zamišljen 
kao privremena konstrukcija, koju 
bi se moglo rastaviti i ukloniti na-
kon nekog vremena. Ipak, izazvao 
je takav interes javnosti da je do 
danas trajno ostao na svom izvor-
nom mjestu. U trenutku službenog 
otvaranja još nisu bili ni dovršeni 
liftovi, tako da su prvi posjetitelji 
do gornjih dijelova tornja mogli 
doći samo stepenicama. Tijekom te 
izložbe Eiffelov je toranj posjetilo i 
mnogo uglednih osoba, uključujući 
Thomasa Edisona, Sarah Bernhar-
dt i Buffalo Billa. Sam toranj je gra-
đen dvije godine pri čemu je bilo 
zaposleno 300 radnika. Toranj je 
sklopljen od 18.038 komada željeza 
pomoću 2 i pol milijuna zakovica. 
Visok je 300 metara, a uključujući 
antenu visine 20,75 metara, građe-
vina je visoka 320,75 metara.  
Foto: Pixabay

Jasmin Stavros

3. svibnja 2023. – umro Jasmin Sta-
vros, hrvatski pjevač. Omiljeni pje-
vač zabavne glazbe preminuo je u 
dobi od 68 godina nakon borbe s 
rakom kostiju. Karijeru je započeo 
kao bubnjar, a bio je i ostao poznat 
po profesionalnosti i spremnosti 
na razgovor o svim temama od če-
ga mnoge poznate osobe jako za-
ziru. Govorio je kako nema i ne želi 
ništa kriti, pa je uvijek bio otvoren 
kada je u pitanju obitelj, ljubav i ži-
votne bitke koje su vodili on i nje-
govi najmiliji. Na estradi je proveo 
velik dio svog života, čak pet deset-
ljeća i pritom mnoge zabavljao svo-
jim hitovima, a dugo je održavao i 
po 120 koncerata godišnje. Neki od 
njegovih najvećih hitova su: „Umo-
ran sam“, „Dao bih sto Amerika“, 
„Kad se prijatelji rastaju“. Stavros i 
supruga Žarka imaju dva sina. Sta-
riji Milo je glazbeni producent koji 
iz veze s televizijskom novinarkom 
Anom Miščević ima sina.   
Foto: ScreenShot/youtube V
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SJEVEROZAPADNA HRVATSKA       VRIJEME U IDUĆIH 5 DANA

sub utoponned
6. svibnja 7. svibnja 8. svibnja 9. svibnja

Pretežno
sunčano

Pretežno
sunčano

25 min 13

Kišovito Djelomično
sunčano

sri
10. svibnja

Kišovito

26 min 14 18 min 13 20 min 13 15 min 12

Nevjerojatan slučaj iz 
Zadra! Na semaforu 
je izvadio ‘zolju’

 » dobro pa što je ovo?

“Ako ti je mozak velik k’o i p****k...”
 » varaždin: automobilom mu blokirao ulaz u garažu

Snimio čitatelj 24sata

Facebook stranica ‘Prometne zgode i nezgode’, kako joj samo ime govori, 
donosi najzanimljivije situacije s hrvatskih cesta i ulica, a ovoga puta na 
tapeti je bio pasivno-agresivan razgovor u slikama ispred jedne varaždin-
ske garaže. Naime, vlasnik garaže vjerojatno nije bio presretan kad je vi-
dio crveni automobil parkiran toliko blizu da garažu nije mogao otvoriti 
ni do pola, pa je slikao cijelu situaciju i vlasniku auta pod brisačem osta-
vio pomalo vulgarnu poruku.
– Ako ti je velik mozak k’o i pi***k, onda te razumijem – stoji napi-
sano uz sliku.
Ovo je, naravno, izazvalo pravu lavinu komentara ispod objave. (kk) n
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